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GELECEĞİN sanatçı-
larını keşfedip yetiştirmek
amacıyla kurulan Manisa

Büyükşehir Belediyesi
Konservatuvarı yeni sezon
çalışmalarını sürdürüyor.
Bu kapsamda 2016-2017
eğitim öğretim yılı için ön
kayıtlara başlayan Büyük-
şehir Belediyesi Konserva-
tuvarı, sınav ve ders
programlarının tanıtımı için
Tarzan Meydanı’nda stant
açtı. 14-15 ve 16 Ekim ta-
rihlerinde Dans, Tiyatro
ve Müzik bölümleri için
öğrenci alacak olan kon-
servatuvarın kayıtlarının
devam ettiğini belirten
Büyükşehir Belediyesi
Kültür ve Sosyal İşler Dai-
resi Başkanı Ergun Aksoy,
“Manisa Büyükşehir Bele-

diyesi Konservatuvarımız
2016-2017 eğitim öğretim
yılı için öğrenci alacak.
Konservatuvarımızın tanı-
tımı için Tarzan Meyda-
nı’nda stant açıldı. Burada
sınav ver ders programla-
rının tanıtımı dışında Kon-
servatuvar Öğretim
Görevlileri ve öğrencilerin-
den oluşan ekipler müzik
ve dans gösterisi gerçek-
leştirecekler. 14 Ekim tari-
hine kadar başvurular
Atatürk Gençlik Merkezi
ve tiyatro bölümü için Bü-
yükşehir Belediyesi Şehir
Tiyatrosu’ndan yapılabile-
cek” diye konuştu.
Haber merkezi 

Siz de Büyükşehir Konservatuvarı ile tanışın
2016- 2017 Eğitim Öğ-
retim yılı için 14-15 ve
16 Ekim tarihlerinde
Dans, Müzik ve Tiyatro
bölümleri için öğrenci
alacak olan Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi
Konservatuvarı, sınav
ve ders programlarının
tanıtımı için Tarzan
Meydanı’nda stant açtı. 

MANİSA Forum Magnesia Alışveriş Mer-
kezi, Fashion Week etkinlikleri kapsamında Ivana

Sert’i ağırlayacak. 
Manisa Forum Magnesia Alışveriş Merkezi tarafından, Fas-

hion Week etkinlikleri kapsamında düzenlenecek Kombin Ya-
rışması’nın finaline Ivana Sert de katılacak. 6 Ekim’de
başlayacak yarışma 15 Ekim’e kadar devam edecek. Zev-
kine güvenen yarışmacılar 15 Ekim’e kadar hazırlayacakları
kombinleri Forum Magnesia Alışveriş Merkezi içinde kuru-
lan sahneye çıkarak sergileyecek. Kombinlerin fotoğrafını
çekerek sosyal paylaşım sitesi instagram üzerinden #fo-
rummagnesiafashionweek etiketiyle paylaşacak yarışmacı-
ların en çok beğeni alan 10 kombinden ilk 3’ünü ise Ivana
Sert belirleyecek. 16 Ekim günü düzenlenecek yarışmada
ise Ivana Sert her bir kombini detaylı bir şekilde yorumla-

yacak.
İlk üçe giren yarışmacılar bin, 750 ve 500 liralık hediye çekleri

kazanacak. Ivana Sert dereceye giren yarışmacılarla Forum Mag-
nesia’daki mağazalara gidip, onlara hediye çeki miktarında kıyafet
seçecek. İHA

Magnesia
Ivana Sert’i
ağırlayacak

Forum 

SOMA Musiki Derneği 2016-2017 Türk
Sanat Müziği ve Türk Halk Müziği çalışmala-
rına başladı. 

Sosyal sorumluluk çerçevesinde bugüne
kadar başarılı çalışmalarla birçok konserler
veren Soma Musiki Derneği, Türk Sanat Mü-
ziği hocası Aydın Özden eşliğinde çalışmalara
başladı. Soma Musiki Derneği Başkanı Bülent
Analı, üyelerine özverili çalışmalarından dolayı
teşekkür etti. Derneğin kuruluşunun 10. yı-
lında daha da başarılı konserler vermeyi
amaçladıklarını kaydeden Analı, desteğini
eksik etmeyen Soma Belediye Başkanı
Hasan Ergene'ye de teşekkür etti. İHA

Soma Musiki Derneği sezonu açtı
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İl ve içe merkezlerinde 

5 günlük tahmin

HAVA DURUMU GÜNÜN OLAYI

Çağrı Eczanesi
0236 239 28 84

Çınarlı Eczanesi
0236 234 03 95

Uncubozköy Eczanesi
0236 233 44 77

07/10/1571 Hıristiyan birleşik donanması ile İnebahtı'da karşılaşan Osmanlı donanması ye-
nildi.
07/10/1737 Yüksekliği 13 m'yi bulan dalgalar, Bengal'de (Hindistan) 300,000 kişinin ölümüne
yol açtı.
07/10/1769 İngiliz kaşif Kaptan Cook Yeni Zelanda'yı keşfetti.
07/10/1908 Osmanlı yönetimine başkaldıran Girit adası Yunanistan ile birleşti.
07/10/1926 İtalya'da faşist parti devlet partisi olduğunu açıkladı; her türlü muhalefet yasak-
landı.
07/10/1928 İstanbul'da tramvay işçileri greve başladı. Grev 8 gün sürdü.
07/10/1940 Alman ve İtalyan askerleri Romanya'yı işgal etti.

SAYFANÖBETÇİ 
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EV İŞLERİNDE 
YARDIMCI OLABİLECEK

YEMEK YAPIP KÜÇÜK
ÇOCUK BAKABİLECEK 

YARDIMCI ELEMAN 
ARANMAKTADIR. 

İRTİBAT: 
0 530 329 00 26

MCBÜ Şehit Prof. Dr. İlhan Varank Yerleşkesine güneş enerjisi santrali kuruluyor

ZEKA’dan üniversiteye güneş enerjisi santrali desteği
MANİSA Celal Bayar

Üniversitesi olarak 2016 Yılı
“Sürdürülebilir Çevre Alt-
yapı Mali Destek Programı”
kapsamında sunulan
"MCBÜ Muradiye Yerleşke-
sinde Güneş Enerji Santrali
Tesisi ve Bu Alanda Mes-
leki Teknik Eğitim Altyapısı
Kurulması" başlıklı proje,
Zafer Kalkınma Ajansı tara-
fından desteklenmeye
değer bulundu. 

Proje, Manisa Celal

Bayar Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Kemal Çelebi’nin
konuya özel önem göstere-
rek Mühendislik Fakültesi
Elektrik ve Elektronik Bö-
lümü öğretim üyelerini teş-
vik ve desteği ile başladı.
Süresi 18 ay olan proje
kapsamında kurulacak
Güneş Enerji Santrali(GES),
300 kWp gücünde olacak.
Proje, bu alanda başvuran
70 projeden desteklen-
meye değer bulunan 26 asil

proje içinde, aldığı puan iti-
bari ile 6. sırada yer aldı.
Proje bütçesi, ajans tarafın-
dan 692.534,76 TL ve üni-
versite tarafından da eş
finansman miktarı olarak
461.689,84 TL olmak
üzere, toplamda
1.1154.224,60 TL’dir. Ger-
çekleştirilecek projede,
1133 adet 265 Watt gü-
cünde Güneş (Fotovoltaik)
paneli, 5 adet 50 kW ve 2
adet 15 kW güçlerinde in-

verter kullanılması plan-
landı. Yeni yapılan mühen-
dislik binasının çatısına
kurulacak olan GES, yakla-
şık 1876 m2 alanı kaplaya-
cak. GES’in işletmeye
alındıktan sonra ilk yıl,
450.000 kWh elektrik ener-
jisi üretmesi ve yaklaşık
405 ton CO2 salınımını ön-
lemesi bekleniyor. 

Proje protokolü, Zafer
Kalkınma Ajansı Genel Se-
kreterliğinde MCBÜ Rektör

Yardımcısı Prof. Dr. Bilal
Gümüş tarafından imza-
landı. Haber merkezi

Çevre ve Şehircilik İl Müdürlüğü’nden yapılan açık-
lamada, anız yakılmasının zararlarına dikkat çekildi

Anız yakanlar cezayı yiyecek!
ÇEVRE ve Şehircilik İl Müdür Vekili Nurettin Aytekin ta-

rafından yapılan yazılı açıklamada anız yakanlara idari ceza
uygulanacağı bilgisi verildi. Anız yangınlarının hem doğaya
hem de ekosisteme olan zararlarının anlatıldığı açıklamada,
İl Jandarma Komutanlığı, Kaymakamlıklar ve İlçe Belediye-
leri aracılığıyla mahalle muhtarlıklarına gerekli ilan araçları
ile anız yakılmaması konusunda vatandaşların bilgilendiril-
mesi, çevre ve orman tahribine yol açan anız yakma olayla-
rının önlenmesi konusunda gerekli hassasiyetin
gösterilmesi konusunda talimatlar verildiği belirtildi. 

ORMAN VE SUYA YAKIN YERLERDE 
CEZA 5 KATINA ÇIKACAK

Açıklamanın devamında şu ifadeler yer aldı: “2872 sayılı
Çevre Kanununun Ek-1 inci maddesinin (c) bendinde; ‘Anız
yakılması, çayır ve meraların tahribi ve erozyona sebebiyet
verecek her türlü faaliyet yasaktır.’ denilmekte ve aynı Ka-
nunun 20’nci maddesinin (l) bendi gereğince ‘anız yakan-
lara idari para cezası verilir. Anız yakma fiilinin orman ve
sulak alanlara bitişik yerler ile meskûn mahallerde işlen-
mesi durumunda ceza 5 kat arttırılır.’  hükmü yer almakta-
dır. Bu bağlamda İl Müdürlüğümüzce İl Jandarma
Komutanlığı, Kaymakamlıklar ve İlçe Belediyeleri aracılı-
ğıyla mahalle muhtarlıklarına gerekli ilan araçları ile anız ya-
kılmaması konusunda vatandaşlarımızın bilgilendirilmesi,
çevre ve orman tahribine yol açan anız yakma olaylarının
önlenmesi konusunda gerekli hassasiyetin gösterilmesi ko-
nusunda talimatlar verilmiş olup,  aksi yönde hareket eden-
ler hakkında 2872 sayılı Çevre Kanunu gereğince idari
yaptırım uygulanacağı bildirilmiştir.” Haber merkezi

Kötü koku gelen evden 10 kamyon çöp çıktı
MANİSA'NIN

Kula ilçesinde kom-
şuların kötü koku-
dan şikayeti üzerine
bir eve giren zabıta
ekipleri çöp yığını ile
karşılaştı. Yapılan
temizlik sonucu
evden 10 kamyon
çöp çıkarılırken,
aynı evin 2012 yı-
lında da temizlendiği öğre-
nildi.

Kula'nın Körez Mahalle-
si'nde vatandaşların kötü
koku geldiği yönündeki şi-
kayetlerini değerlendiren
Kula Belediyesi Zabıta
ekipleri, içerisine yığılan
çöplerden yaşanmaz hale
gelmiş bir evi boşalttı. 

Körez Mahallesi'nde
yaşlı karı kocanın ikamet
ettiği adreste kötü kokula-
rın etrafı rahatsız ettiği yö-
nünde çok sayıda şikayet

alındı. Şikayetlerin belediye
ekiplerine bildirilmesinden
sonra kaymakamlıktan alı-
nan özel izinle Jandarma,
sağlık ve zabıta ekipleri ile
birlikte ieve giden Kula Be-
lediyesi Temizlik İşleri gö-
revlileri, çöp ve eski
eşyaları boşalttı. Evden
yaklaşık 10 kamyon dolusu
çöp çıkartıldı. Çöplerden
arındırılan ev belediye ekip-
leri tarafından temizlenerek
dezenfekte edildi.

Aynı evin daha önce de

şikayetlere konu ol-
duğu ve en son 2012
yılı içerisinde yine Te-
mizlik İşleri görevlileri
tarafından boşaltıla-
rak temizlendiği öğre-
nildi.

Kula Belediyesi
Zabıta Müdürü Hüse-
yin Ulu, "İlçemize
bağlı Körez Mahalle-

sinde vatandaşlarımızdan
gelen şikayet üzerine bu
eve geldik. Görüldüğü gibi
çöp ev yaklaşık 10 kamyon
halkın sağlığını tehdit eden
çöp ve atıklar var bunları
temizlemeye başladık. Kay-
makamlıktan alınan onayla
temizliyoruz. Halkın sağlı-
ğını tehdit eden bu kirli gö-
rüntüyü ortadan kaldırıp
daha güzel hale getirmek
için elimizden gelen çalış-
mayı belediyemiz adına ya-
pıyoruz" dedi. İHA

Kızılay'dan okullara boya desteği
TÜRK Kızılayı Manisa Şubesi ve Manisa İl Milli Eğitim

Müdürlüğü arasında imzalanan protokol kapsamında ihti-
yaç duyulan okulların boya ihtiyaçları Kızılay tarafından ya-
pılacak.  Türk Kızılayı Manisa Şube Başkanlığı ile Manisa İl
Milli Eğitim Müdürlüğü arasında Kızılay binasında protokol
imzalandı. Protokol imza törenine Kızılay Genel Merkez Yö-
netim Kurulu üyesi Cengiz Yurdabekçi, Şube Başkanı
Cemal Kahraman, Şube Yönetim kurulu üyeleri, Manisa İl
Milli Eğitim Müdürü Recep Dernekbaş ile İl Milli Eğitim
Şube Müdürü Savaş Muratoğlu katıldı. İl Milli Eğitim Mü-
dürü Recep Dernekbaş, “Kızılay Manisa Şubesine gerek
önümüzdeki günlerde temeli atılacak Kızılay Okulu için
gerek ilimizde boya ihtiyacı olan okullarımıza gösterdikleri
ilgi ve destekten ötürü teşekkürlerimi sunarım.” dedi.

Kızılay Şube Başkanı Cemal Kahraman ise, “Geleceği-
mizin teminatı olan çocuklarımızın daha nezih ortamlarda
eğitim görmeleri bizler için çok önemli. Kızılay ailesi olarak
geleceğin yardımseverlerinin rengarenk bir ortamda eğitim
almalarını sağlayabilmek bizleri çok mutlu edecek” dedi.
İHA

Caddelerin altından girdiler üstünden çıkacaklar

MANİSA Büyükşehir
Belediyesi, Kula Belediyesi
işbirliği ile ilçenin prestij
caddelerini baştan aşağıya
yeniliyor. Daha önce Yunus
Emre, Tabduk Emre, Meh-
met Akif Ersoy, Şehitler ve
Mevlana Caddeleri’ni yeni-
leyen Manisa Büyükşehir
Belediyesi, Mahmut Dede
Caddesi’nde de çalışmala-
rına büyük bir hızla devam
ediyor. D-300 karayolu ile
su deposu arasında kalan

Mahmut Dede Cadde-
si’nde içme suyu altyapısı,
yağmurlama sistemi ve
temel çalışması tamamla-
nan yolda elektrik ve tele-
fon kablolarının yer altına
alınması bekleniyordu.
Kabloların, yer altına taşın-
ması ile kaldırım ve kilit
parke taş döşemesi baş-
ladı.

TOSUN’DAN 
BÜYÜKŞEHİR’E 

TEŞEKKÜR
Elektrik ve telefon kab-

lolarının yer altına alınması-
nın ardından hızlı bir şekilde
çalışmalara başladıklarını
ifade eden Kula Belediye
Başkanı Hüseyin Tosun,
“Mahmut Dede Cadde-
si’nde kilit parke taş döşen-
mesi için elektrik ve telefon
kablolarının yer altına alın-
masını bekliyorduk. Çalış-

malar biter bitmez kaldırım
ve taş döşemelerine başla-
dık” dedi. Başkan Tosun,
“Kulamıza yeni ve modern
caddeler kazandırmak için
Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi ile birlikte Mahmut
Dede Caddesi’nin projesini
hazırladık. Yıllardır prob-
lemli caddelerimizden biri
olan Mahmut Dede Cadde-
si’ndeki alt yapıyı yenileye-
rek üst yapıdaki
çalışmalara başladık. Cad-
demizi en kısa zamanda bi-
tirerek vatandaşlarımızın
hizmetine sunacağız. Ma-
nisa Büyükşehir Belediye
Başkanımız Cengiz Ergün
ve ekibine, işbirliği içeri-
sinde Kulamızda böylesine
güzel işleri hayata geçirdi-
ğimiz için teşekkür ederim”
diye konuştu. 

Haber merkezi

Çelik yeni pazaryeri için pazarcılarla görüştü
ŞEHZADELER Belediye

Başkanı Ömer Faruk Çelik
geçtiğimiz gün yapılan Bele-
diye Meclis toplantısında alı-
nan kararla Şehzadeler’ e
yapılacak olan Kapalı pazar-
yeri ile ilgili olarak, Pazarcılar
Odası Başkanı Halim Şener’ i
makamında ziyaret etti. Ziya-
rette Başkan Çelik’ e Başkan
Yardımcısı Ahmet Songüler’
de eşlik etti. Şehzadeler’ de
büyük bir sorunun çözüme
kavuştuğunu ifade eden Şeh-

zadeler Belediye Başkanı
Ömer Faruk Çelik “Yeni yapı-
lacak olan pazaryeri ile ilgili
Pazarcılar Odası Başkanımız
Halim Şener’ i ziyaret ettik. pa-
zaryerleri bizler ve hemşerileri-
miz açısından son derece
önemlidir. Şehzadeler’ de ki
en büyük sıkıntımız modern,
çağdaş kapalı bir pazaryeri
yapmak için bir alan olmama-
sıydı. Bugüne kadar gençlik
dönemlerinde pazarlarda ça-
lışmış, pazarcılık yapmış birisi

olarak benim bir pazaryeri ya-
pılması için çalışmam gereki-
yordu. Ancak pazaryeri
yapabilecek uygun bir alanı
bulamıyorduk. Seçildiğimiz
günden beri pazarcılar odamız
ve esnaflarımız ile birlikte isti-
şare ederek, pazaryeri yapa-
bilmek adına uygun bir yer
bulabilmek için büyük bir
çaba ve gayret sarf ettik. Geç-
tiğimiz hafta başında Şehza-
deler Belediye Meclisimizden
de 1/1000 ölçekli imar planını

kabul ettik. Pazarcılar oda-
mıza çok yakın olan yerin imar
planına pazaryeri olarak işlen-
mesini sağlamış olduk. Bunları
yaparken yine Hazinemizin
yerini kullanmış olduk. Bu ko-
nuda da gerekli çalışmaların
ve görüşmelerin hepsini ta-
mamladık. Tüm bu işleri ya-
parken aynı anda Büyükşehir
Belediyesi, Milli Emlak Müdür-
lüğü, Celal Bayar Üniversitesi,
Kaymakamlığımız ve tüm ilgili
kurum ve kuruluşlarla, Millet-

vekillerimizin de desteği ile uz-
laşı içerisinde bu projenin ha-
yata geçebilmesi için bu
planları kabul ettik. Bu süreçte
yaptığımız plan çalışmalarına
destek veren herkese çok te-
şekkür ediyorum” dedi. 

Haber merkezi

HAKDEM sokaktaki dostlarımız
için Vali’nin kapısını çaldı

MANİSA Hayvanları Koruma Derneği (HAKDEM) Baş-
kanı Reyhan Elbirliler ve Yönetim Kurulu üyeleri ile Manisa
İli Kültür Yardımlaşma ve Dayanışma Derneği Başkanı Hü-
seyin Fehmi Yersel ve Başkan Yardımcısı Mehmet Dolgun
Manisa Valisi Mustafa Hakan Güvençer’e nezaket ziyare-
tinde bulundu.  Ziyarette konuşan Hayvanları Koruma Der-
neği Başkanı Reyhan Elbirliler Vali Güvençer’in kabulü
nedeniyle teşekkür ederek, “Sayın Valimize hem hoş geldin
demek hem de sorunlarımızı iletmek amacıyla buradayız.
Sorunlarımızı sizlerde biliyorsunuz. 12 sene önce çıkmış
olan 5199 sayılı Hayvan Haklarını Koruma Kanunu var.
Görev ve yetkisi en büyük mülki amirlere verilmiş. Şehri-
mizde büyükşehir olmanın verdiği büyük değişiklikten kay-
naklanan bazı eksiklikler, bazı aksamalar var. Onları iletmek
üzere geldik. Bu boşlukta bazı sorunlar oluştu, o sorun-
larda bizim üstümüze maddi olarak büyük bir yük getirdi.
Belki derdimize çare bulabiliriz, siz bir çözüme ulaşabilirsi-
niz, bizi rahatlatırsınız, o amaçla geldik. Tedavi borçlarımız
ve bakımevlerinin durumu ile ilgili sayın valimizle görüşece-
ğiz” şeklinde konuştu. Manisa İli Kültür Yardımlaşma ve
Dayanışma Derneği Başkanı Hüseyin Fehmi Yersel de Vali
Güvençer’e kendilerini kabul ettiği için teşekkür ederek
dernekleri ve çalışmaları hakkında bilgi verdi.İHA

Minikler can dostlara mama verdi
MANİSA’NIN Salihli ilçesindeki Helen Doron Ana-

okulu’nun minik öğrencileri, Dünya Hayvanları Koruma
Günü nedeniyle anlamlı bir etkinliğe imza attı. Minikler hay-
van barınağına ziyaret ederek, can dostlara mama verdi. 

Okul Müdürü Müjgan Güvendik ve sınıf öğretmenleri
Aysel Çelik Sönmez, İlayda Uşak, Mehtap Aldemir, Özgen
Gültekin ve Belkıs Sabancı ile birlikte Salihli Belediyesi
Sokak Hayvanları Tedavi ve Rehabilitasyon Merkezini ziya-
ret eden minik öğrenciler, sevimli dostlar hakkında Salihli
Belediyesi Veteriner İşleri Müdürü Birol Avcı ile merkez yet-
kililerinden bilgi aldı. 

Minik öğrenciler, 4 Ekim Dünya Hayvanları Koruma Gü-
nü’nü sevimli dostlarla birlikte kutlamanın mutluluğunu ya-
şadı. Can dostları ziyaret eden minik öğrenciler, kendilerine
verilen mama kapları ile sevimli dostlara mama dağıttı. İHA

Av tüfeğiyle canına kıydı
SALİHLİ'NİN Kale Mahallesi'nde çiftçi, evli ve 3 çocuk

babası Fahrettin Karaağaç, dün öğle saatlerinde bilinmeyen
bir nedenle girdiği bunalım sonucu intihar etti. Evinde yalnız-
ken av tüfeğini başına dayayıp tetiği çeken Karaağaç, silah
sesini duyan mahalle sakinlerince bulundu. Vatandaşların ih-
barıyla gelen sağlık ekiplerinin yaptığı kontrolde, Karaağaç'ın
olay yerinde öldüğü belirlendi. Yapılan inceleme sonrası Ka-
raağaç'ın cesedi otopsi için İzmir Adli Tıp Kurumu'na gönde-
rildi. Jandarma, olayla ilgili soruşturma başlattı. DHA



MANİSA Büyükşehir
Belediyesi öncülüğünde, il
genelinde başlatılan toplu
ulaşımda dönüşüm projesi,
Salihli’de de hayata geçti.
Araçların anahtar teslim tö-
reni için ilçeye giden Manisa
Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Cengiz Ergün, ilk ola-
rak Salihli Belediye Başkanı
Zeki Kayda’yı makamında
ziyaret etti. Ziyaretin ardın-
dan Salihli Belediyesi karşı-
sında düzenlenen anahtar
teslim törenine Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanı
Cengiz Ergün, Salihli Bele-
diye Başkanı Zeki Kayda,
Kula Belediye Başkanı Hü-
seyin Tosun, MASKİ Genel
Müdürü Yaşar Coşkun, Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi
Genel Sekreter Yardımcısı
Yılmaz Gençoğlu, Fuat
Uzun, MASKİ Genel Müdür
Yardımcısı Burak Aslay, Bü-
yükşehir ve MASKİ Daire
Başkanları, sivil toplum ör-
gütü ve siyasi parti temsilci-
leri, S.S 24 No’lu Salihli
Şehir İçi Motorlu Taşıyıcılar
Kooperatifi Başkanı Mus-
tafa Baykal, Karsan Pazar-
lama Satış Müdürü Kaan
Erkırtay ve çok sayıda Sa-
lihlili katıldı.

YENİ ARAÇLAR 
ENGELLİLER İÇİN DE

KOLAYLIK
Manisa Büyükşehir Be-

lediyesi Şehzadeler Mehteri
konseriyle renklenen tören,
saygı duruşunda bulunul-
ması ve İstiklal Marşı’nın
okunmasıyla başladı. Tö-
rende ilk olarak söz alan S.S
24 No’lu Salihli Şehir İçi
Motorlu Taşıyıcılar Koopera-
tifi Başkanı Mustafa Baykal,
modern araçlarla Salihli’ye
hizmet vereceklerini belirte-
rek, buna öncülük eden Ma-
nisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz Ergün’e te-
şekkür etti. Daha sonra Kar-
san Pazarlama Türkiye
Satış Müdürü Kaan Erkırtay
da bir konuşma yaparak,
kurumlarının hizmetlerini an-
lattı. Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi ile çalışmaktan
dolayı mutlu olduklarını
ifade eden Erkırtay, Başkan
Ergün’ün engelli taşımasına
uygun araçlar konusuna
hassasiyetle yaklaştığını be-
lirterek, kendisine teşekkür
etti. Salihli Belediye Başkanı
Zeki Kayda da, ilçelerine
hem Manisa Büyükşehir
Belediyesi’nin, hem de Sa-
lihli Belediyesi’nin önemli
hizmetler kazandırdığını
ifade etti.

36 ARACIN ANAHTARI
TESLİM EDİLDİ

Son olarak Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanı
Cengiz Ergün, kürsüye
davet edildi. Manisa’nın bü-
yükşehir olmasıyla şehir
merkezinden başlayan de-
ğişim ve dönüşümün, artık
Salihli’de de kendisini gös-
terdiğini belirten Başkan
Ergün, “Dur-geç köprüleri-
nin tarihe karışmasıyla Sa-
lihli’mizde hizmet fitilini
ateşledik. Bugün de burada
il genelinde başlattığımız
Toplu Taşımada dönüşüm
hamlemiz kapsamında 36
aracın anahtar teslim töre-
nini gerçekleştireceğiz. Ar-
dından MABEM ve
Koordinasyon Merkezi bina-
mızın ve Salihli Belediyemiz
tarafından yapılacak atış
poligonunun temelini ataca-
ğız. Nisan ayında MABEM,
Gıda Bankası, Gümüşçayı
Çocuk Kültür ve Sanat Mer-
kezi, Durasıllı İtfaiye Müfre-
zesi ve Gümüşçayı Çok
Amaçlı Etkinlik (Düğün) Sa-
lonunu sizlerin hizmetine
sunmuştuk” dedi.

ATATÜRK VE
ŞEHİTLERE 

RAHMET
Nisan ayında il-

çede toplu açılış ve
temel atma töreniyle
güzel bir şölen ya-
şattıklarını hatırlatan
Başkan Ergün, “Salihli
Belediyemiz işbirliğiyle te-
melini attığımız Kapalı
Yüzme Havuzu ve Spor Sa-
lonu hızla yükseliyor. Salihli
Belediye Meclisi kararıyla
bu güzel projemize Cumhu-
riyetimizin kurucusu Büyük
Önder, Başkomutan Mus-
tafa Kemal Atatürk’ün adı
verildi. Bu vesileyle buna
öncülük eden Zeki Başka-
nım nezdinde tüm Salihli
Belediye Meclisine teşekkür
ediyorum. Başkomutanımız
Mustafa Kemal Atatürk
başta olmak üzere bu vata-
nın kurulmasında, Cumhuri-
yetin inşasında hayatını
feda etmiş tüm atalarımızı,
yiğitlerimizi, şehitlerimizi,
gazilerimizi rahmet ve min-
netle anıyorum” dedi.

“ŞOFÖRLER İSTEDİ
BİZ YAPTIK”

Salihli’de ulaşımda dev-
rim gibi bir dönüşüm ham-
lesi başlattıklarını dile
getiren Başkan Ergün, “Bil-
diğiniz gibi, Manisa Ulaşım
Ana Planı çalışmaları kapsa-
mında Manisa’mızın 17 ilçe-
sinde ve bu ilçelerimize
bağlı mahallelerde toplu ta-
şıma hizmeti veren araçları
günümüz teknolojisine
uygun olacak şekilde dön-

üştürüyoruz. Ekonomik,
konforlu, çevreye duyarlı,
elektronik bilet sistemli,
araç içi kayıt yapan kamera
donanımı bulunan ve engelli
erişimine uygun, alçak ta-
banlı araçlarla değişimi ya-
pıldı. Bunların bir düzen ve
sıra içerisinde rotasyonlu

olarak, bölgesel havuz sis-
temi kapsamında planlanan
hat ve güzergâhlarda çalış-
ması için dönüşüm çalışma-
larımız devam ediyor. Salihli
ilçemizde de şoför esnafı-
mızla gerek Zeki Başkan,
gerek bizim Ulaşım Daire-
miz sık sık toplantılar dü-
zenledi. Bu görüşmeler
sonucunda; Salihli İlçesi
şehir içinde toplu taşıma
hizmeti veren 48 aracın,
Ulaşım Ana Planı dönüşüm
önerilerinde 24 adet alçak
tabanlı engelliye uygun
araçlarla değişimi öngö-
rüldü. Bu bizim öngörü-
müzdü. Tabi işletmeci ve
şoför kardeşlerimizin talep-
lerine de kulak verdik. Onları
yok saymadık. Onların talebi
ile 36 tane aracın çalışma-
sına karar verildi. Ortak pay-
dada buluşmayı bildik” diye
konuştu.

EN KISA SÜREDE 
MAHALLELER ARASI

DÖNÜŞÜM DE BİTECEK
Salihli merkezindeki

toplu ulaşımda dönüşümün
mahalleye dönen köy ve
Salihli-Manisa arasını da
kapsayacağını ifade eden
Başkan Ergün, “Ulaşım Ana
Planımız kapsamında Salihli
ilçe merkezinden köylere
hizmet veren ve halihazırda
çalışan 165 aracın, 59 adet
6 metrelik engelli erişimine
uygun, alçak tabanlı araç-
larla değişimini öneriyoruz.
Plan kapsamında Salihli
Mahallelerine toplu taşıma
hizmeti veren araçlar ile ilgili
toplantılarımız devam edi-
yor. Birkaç hafta içinde

orada hizmet veren şoför
kardeşlerimizle ortak pay-
dada buluşarak, bu dönü-
şümü de gerçekleştirmiş
oluruz diye tahmin ediyo-
rum. Salihli-Manisa ara-
sında hizmet veren araçlarla
ilgili dönüşüm önerileri-
mizde de, Salihli’den Ma-
nisa İl Merkezine faaliyet

gösteren araçların 12
adet 8-8.50 metre

araçlar ile hizmet
vermesini öngör-
dük. Ancak, ya-
pılan
toplantılar so-
nucunda 14
adet mevcutta

çalışmakta olan
araçların engelli

binişine uygun hale
getirilmesi şartıyla

devam edilmesine karar
verdik” şeklinde konuştu.

SALİHLİ OSB’YE 
İLK KEZ TOPLU 

ULAŞIM SAĞLANDI
Dönüşüm çalışmalarını

kimseyi mağdur etmeden,
vatandaşların modern araç-
larla yolculuk yapmaları
amacıyla gerçekleştirdikle-
rini vurgulayan Başkan
Ergün, “Bugün de yeni
ve modern toplu ulaşım
araçlarımızın tanıtımını
gerçekleştirmek için bu-
radayız. Öncelikle bu
dönüşümün gerçekleş-
mesinde emeği geçen
Ulaşım Dairesi Başkanlı-
ğımıza, işletmeci ve
şoför kardeşlerimizle
Salihli Belediye Başka-
nımız ve kıymetli eki-
bine, Karsan yetkililerine ve
24 No’lu Şehir İçi Motorlu
Taşıyıcılar Kooperatifi Baş-
kanı Mustafa Baykal ve
kooperatif üyelerine çok te-
şekkür ediyorum. Hayırlı
uğurlu olsun. Kazasız, bela-
sız yolculuklar diliyorum.
Burada bir parantez açmak
istiyorum. Yaklaşık 3 bin
kardeşimizin istihdam kapısı
olan Salihli Organize Sanayi

Bölgesine 4 sefer ekleyerek,
bölgeye ilk kez toplu ulaşım
imkanı sağlamış olduk. Bu
güzel çalışma da bize nasip
oldu” dedi.

SALİHLİ’YE YENİ 
YATIRIMLAR YOLDA

Salihli’ye müjdeler veren
Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Cengiz Ergün,
“2016 yılının sonun kadar
ihalelerini tamamlayabile-
ceğimiz ve 2017 başında
ihalelerine çıkacağımız,
2017 yılı itibariyle Salihli’yi
ilgilendiren yatırımları pay-
laşmak istiyorum. Yeni müj-
deleri sizlere sunmak
istiyorum. 125 milyonluk li-
ralık yatırım 2017 yılında Sa-
lihli’ye geliyor. Hayırlı uğurlu
olsun. Bunları kısaca say-
mak gerekirse, öncelikle ar-
kamızda bulunan
pazaryerinin yerin altında
otoparkıyla, üstünde pazar-
yeri ve meydan düzenleme-
siyle bütün bu bölgenin
yapımı hayırlısıyla 10 gün
sonra 17 Ekim tarihinde iha-
lesi yapılıyor. Bir aksilik ol-
madığı takdirde yılbaşından
önce temel atma törenini

yaparsak çok büyük mutlu-
luk duyacağız. Sadece
bunun maliyeti 30-35 mil-
yon lira arasında. İkinci ola-
rak yine Salihli’yi çok
ilgilendiren ve Salihli’yi
büyük bir çileden kurtara-
cak olan viyadüklü katlı kav-
şak projemizin de ihale
projelerinin çizilmesi yapıl-
mıştı. Tahmin ediyorum
önümüzdeki ay içerisinde

bütün projeleri bize teslim
etme noktasında gelinecek.
Mevcut ayakların geleceği
noktaların jeolojik çalışma-
ları yapıldıktan sonra Sa-
lihli’nin de yılbaşına kadar
ihale sürecini tamamlamak
suretiyle viyadük projesini
de 2017 yılında başlatmış
olacağız” dedi. 

YENİ TERMİNALİ
UNUTMADI

Salihli’ye yeni bir oto
terminalin geldiğini müjde-
leyen Başkan Ergün, “Bu-
nunla ilgili yüzde 90’a
yaklaşan kamulaştırmayı
bitirdik. Bu güne kadar 3
milyon liranın üzerinde
bedel ödeyerek kamulaştır-
maları tamamladık. Birkaç
parsel sahibiyle sıkıntılar
kaldı. Bununla ilgili mah-
keme süreci başladı.
Bunun da 2017 yılı içeri-
sinde startını vermek niye-
tindeyiz. Bu da inşallah
Salihli için merkezdeki tra-
fik sıkışıklığını ortadan kal-
dıracak büyük bir yatırım”
diye konuştu. 

ALTYAPIYA 
30 MİLYON TL

MASKİ Genel Müdür-
lüğü kanalıyla gerçekleştiri-

lecek alt yapı
çalışmalarından da
bahseden Başkan
Ergün, “Salihli halkını
biraz üzeceğiz. Geçtiği-
miz 5 yıllık süre içinde
merkezde yağmur sula-
rının yenilenmesini ya-
parken çok laf yedim.
Ama sıkıntılı o süreci
geride bıraktıktan
sonra yapılan bütün
çalışmalarla yağışlarda
sorun yaşamayan bir

yer olması nedeniyle
bugün herkes çok mutlu.
Bunun bir örneğini de 30
milyon liranın üzerinde bir
yatırımla Salihli’deki yağ-
mur suyu ve eksik kalan
kanalizasyonların tamam-
lanması noktasındaki ihale
de her şey bitti. Ya bu ay
ya da önümüzdeki ay İller
bankası yapım ihalesine çı-

kıyor. Bu da MASKİ bünye-
sinde yapacağımız büyük
bir yatırım olacak. Başkanı-
mızın da söylediği gibi
biraz toza karışacağız ama
arkasından da sorunları
bitmiş yağmurda göle dö-
nemeyen bir Salihli’yi ka-
zandırmak niyetindeyiz. Bu
yatırımımız da 2017’de
başlıyor. Yine Salihli için
düşündüğümüz projeler-
den bir tanesi örnek itiba-
riyle söylemek gerekirse,
Manisa’daki Atatürk Kent
Parkı’nı biliyorsunuz. Onun
bir benzeri olarak Gümüş-
çay projesi var. Tahmin edi-
yorum bir ay içerisinde
yapım ihalesine çıkacağız.
Yeni yıl da bu projemiz de
start almış olacak. Bu rek-
reasyon alanını Salihli’deki
kardeşlerimize kazandırmış
olacağız” dedi. 

İKİ CADDENİN 
PROJESİ HAZIR

Avar ve Şüheda Cadde-
leri için hazırlanan projeyi
anlatan Başkan Ergün,
“Caddelerimizin şu anda
projeleri bitirildi. Değerli
Başkanımızın çalışmasıyla,
bizim ilgili imar işlerimiz ve
fen işlerimizin çalışmala-
rıyla son noktalara geldi.
Tabi ki TEDAŞ ile ilgili kab-
loların yerin altına alınma
çalışmalarının bitirilmesi
lazım. Yaptığımız görüşme-
lerde bazı yerlerde bu biti-
rildiğini öğrendik. Bu
projenin de yapım ihaleleri
bir iki ay içerisinde yapılmış
olacak” dedi. 

SALİHLİ EN İYİSİNİ
HAK EDİYOR

Asfalt çalışmalarından
da bahseden Başkan
Ergün, “2015’de başladığı-
mız ve 2016 yılında da
devam ettiğimiz asfalt ça-
lışmalarımız il genelinde 2
bin 500 kilometrelik hedef
koyduk. Geride bıraktığımız
süre içerisinde bu sene 2
bin 250 kilometre asfaltı
yaptık. Bunun içinde de
302 kilometresi Salihli’de
tamamlandı. Maliyet itiba-
riyle baktığınız da 25-30
milyon lira civarında bir ya-
tırım. Artık düğün salonla-
rını, çocuk kültür ve sanat
merkezlerini, peyzaj düzen-
lemelerini, taş kaplamala-
rını söylemiyorum. Bunun
yanında Atıksu arıtmalarla
ilgili çalışmalarımız var. Biz
Salihli’nin her zaman ya-
nındayız. Bu makamlarda
en güzelini en iyi şekilde
ulaştırmaya çalışacağız.
Allah sağlık verdiği sürece
Zeki Başkanımla birlikte
bütün ekiplerimizle saha-
dayız. Verilen görevi en iyi
şekilde yapmaya çalışıyo-
ruz. Allah katında halka ya-
pılan hizmet en büyük
ibadetmiş. Bunun bilincin-
deyiz. Bu doğrultuda bu-
güne kadar çizgimizi hiç
bozmadık. Bundan sonra
da ayrım gözetmeden
bütün ilçelerimize de Bü-
yükşehir’in en güzel hiz-
metlerini rabbim bize
yapmayı nasip etsin” diye
konuştu. Haber merkezi
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Manisa  Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz
Ergün, Salihli ilçesinde toplu ulaşımda dönüşüm
kapsamında yeni alınan ulaşım araçlarının tanıtım
töreninde ilçeye önemli müjdeler verdi. 2017 yı-
lında Salihli’ye 125 milyon liralık yatırımın gelece-
ğini müjdeleyen Başkan Ergün, Otopark,
pazaryeri ve meydan düzenlemesi, viyadüklü katlı
kavşak projesi, yeni oto terminal, yağmur suyu
hattı çalışmaları, Gümüşçay projesi ile Avşar ve
Şüheda caddelerinde çalışmaların yeni yılda start
alacağını söyledi.

Büyükşehir
kaldığı 
yerden!

Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin ilçelere kazandırdığı projeler yeni dönemde de devam ediyor. Bu kapsamda Salihli’ye 2017 yılında 125 milyon TL’lik yatırım yapılacak

2017’de 125 milyonluk yatırım geliyor
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ERTUĞRUL AYTAÇ

MANiSA FERMANI

Büyükşehir’in büyük
başkanı Cengiz Ergün Sa-
lihli’de mehterle karşı-
landı. Toplu ulaşımda
dönüşüm kapsamında ye-
ralan araçların tanıtım tö-
renine marşlar eşliğinde
gitti. Salihli Belediye Baş-
kanı Zeki Kayda ile yürür-
ken halkın sevgi
gösterilerine mazhar
oldu. Başkan Ergün’ün ka-
rizmatik yapısı ilçelerde

bilhassa hanım seçmenle-
rin ilgi odağı. Başkan’la
tanışmak ve konuşmak
için birbirleri ile yarışıyor-
lar. Başkan Cengiz
Ergün’ün Salihli sevgisi
bir başka. Büyükşehir Be-
lediye Başkanlığı seçi-
minde Salihli seçmeni
Başkan Ergün’e 14 bin
800 fark yapmasını sağ-
ladı. Dün Salihli Belediye
Başkanlığı’nda bunu dile

getirdi. “Salihli’nin vefa-
sını unutmuyorum. Bu
sevgiye layık bir şekilde
hizmetlerimizi sürdürece-
ğiz” dedi. 

Benim Yaşar hocam
MASKİ Genel Müdürü
Yaşar Coşkun ile Salihli
yollarına düştüm.
MASKİ’nin yeni genel mü-
dürü Yaşar Coşkun ho-
camla uzun yıllara
dayanan bir dostluğumuz
var. Yolda giderken Yaşar
hocamı Bayram Ali Baylan
aradı. Bayram Ali de ger-
çek dostlarımdandır. Sa-
lihli Belediyesi’nin önüne
geldiğimde Başkan Da-
nışmanı Azmi Açıkdil ile
Basın Yayın Daire Başkanı
Nursel Ustamehmetoğlu
ile karşılaştım. Genel Se-
kreter Yardımcısı Fuat
Uzun ile Yılmaz Gençoğlu
da Salihli Belediye Baş-
kanı Zeki Kayda ile birlik-
teydi. Büyükşehir ve

MASKİ’nin basın danış-
manları Cihat Taysi ve
Pınar Ekmen de Başkan
Cengiz Ergün’ü bekliyor-
lardı. Başkan geldi, meh-
ter serhat türkülerini
çalmaya başladı. Kendin-
den emin Büyükşehir’in
çehresini ilçeleri ile değiş-
tirmeye çalışan Başkan
Cengiz Ergün’e sevgi
gösterileri gönülmeye de-
ğerdi. Başkan Ergün ile
ne zaman ilçe gezilerine
katılsam bu sahnelere
tanık oluyorum. Yeni ula-
şım araçlarının tanıtım ala-
nında Hasan Geriter ve
Halim Şener ile karşılaş-
tım. Hasan Geriter’i sık sık
göremezsiniz. Tören ala-
nında Geriter’e takıldım,
“Uzun süre oldu görüş-
meyeli” deyince, “Haklı-
sın kısa zamanda
buluşalım” dedi. Hasan
Geriter ile buluşmayı bek-
liyorum.

Başkan Ergün’ün ko-
nuşmasını dikkatle izliyo-
rum. Salihli’ye yaptıklarını,
yapacaklarını tane tane
halkın anlayacağı dilde
anlatıyor. Başkan Ergün
2017’de Salihli’ye eski
para birimi ile 125 trilyon
yatırım yapacağı anlaşılı-
yor. Başkan Cengiz Ergün
“Hizmet yarışında verilen
oylara değil, bütün ilçe-
lere ayrım yapmadan ihti-
yaçları yerine

getirilecektir. Yeni Büyük-
şehir’in kuruluşunun 2,5
yılını geçen cuma doldur-
duk. Yapılanma kolay ol-
madı, bundan sonra
hizmet yarışı devam ede-
cektir” dedi.

Hasan Geriter, Halim
Şener ve Salihli Şoförler
Cemiyeti Başkanı Murat
Dağıstanlı ile alanlardaki
törenden ayrıldık. Bir ke-
bapçı dükkanında karnı-
mızı bir güzel doyurduk.
Sabah erken kalkmıştım.
MASKİ Genel Müdürü
Yaşar Coşkun’a “Buradan
Hasan Geriter ile dönece-
ğim” dedim. Manisa’ya
dönerken yolda Valimiz
Mustafa Hakan Güvençer’i
de ilçe programlarından
dönerken gördük. Birbiri-
mize el salladık ve Ma-
nisa’ya geldiğimde

gazeteme gittim. Yorgun-
luk alametlerini fark ettim.
Başkan Cengiz Ergün ve
ekibinin programı ne
zaman bittiğini bilmiyo-
rum. Başkan Cengiz Er-
gün’ün çalışma temposuna
ayak uydurmak zor. Bugün

de Başkan Ergün Demok-
rasi Meydanı’nda saat
14.00’da aşure dağıtacak.
Bir de her yatırımın ince
ayrıntıları ile ilgileniyor.
Buna bir kez daha Salih-
li’de tanık oldum. Güzel
bir gün geçirdim.

BAŞKAN ERGÜN’ÜN 
SALİHLİ SEVGİSİ...
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Şahsınıza,danışmanlarınıza mail veya telefon ile ulaşıp,sonrada okurlarıma dönüp "demiştim,söylemiştim"demek
yerine size açık kanal kanaldan bilgi aktarıyorum.

***
Manisa ilinde 110 bin k.üzüm üreticisinin "aşırı üretim"nedeni ile içine düştüğü açmaz ile ilgilenen iktidar mensubu

"TEK MİLLETVEKİLİ"olarak size seslenme ihtiyacı duyuyorum.
Sn.vekil;
Tarım bakanını bilgilendirerek Manisa'da "KURU ÜZÜM DESTEKLEME ALIMI" yapılması için Tarım Kredi koopera-

tiflerinin görevlendirilmesi hususunda bizzat şahsınızın ilgilendiğini ziraat oda başkanlarımızdan duydum,ve de üretici
adına da sevinmiştim.

Buradaki yetkili arkadaşlar tüm uyarılarıma rağmen Haziran 2016'da açıklanması gereken destekleme alım miktarı
ve fiyatını size iletmemesi sonucunda yine geç kaldık,yine üretici olarak hüsrana uğradık.Yine de geç kalınmışlığa fazla ta-
kılmayalım.

Bu arada uzun yıllardır tanışıklığımız ve dostluğumuz olan Z.Odası başkanı Mustafa Kaçire ile karşılıklı telefon trafiği-
nize,gelişmelerle ilgili sürekli bilgi alışverişi yapmanıza 

bizzat şahit  oldum.
Bu destekleme alımı ile alakalı bakanlıkça görevlendirilen T.Kredi şirketler genel müdürü

Mahmut Candan ile bizzat tanıştım.Kendisini dinledim.Aslen Konya'lı,kıt kanaat k.üzüm alım ve ticareti bilgisine vakıf
bir  arkadaş.Ben konuşmalarından hiç ama,hiç tatmin olmadım.Çünkü,ifadelerinde k.üzüm destekleme alımı yapacak
"resmi kurum patronu"gibi 

davranmaktan ziyade,olaya"borsa simsarı"tarzı yaklaşmasından rahatsız oldum.
Değerli vekil;
Ben gazeteci değil,ömrünün çoğunu "bilinçli tarım"ve gıda sektöründe üst yöneticiliğe vakfetmiş birisi olarak söylü-

yorum.Kuru Üzüm üreticisi UYUTULUYOR,başta meslek odalarımız ve başkanları AVUTULUYOR,Vatandaşın nezdinde za-
tınız da  "KANDIRILIYORSUNUZ"beyefendi...

***
Sayın vekil;
Türk Çiftçisinin son kalesi,ve de tek güvencesi olarak kalan Tarım Kredi Kooperatifleri "zan

altında"bırakılmaktadır.Herkesin ağzında şu kelime,aklında şu düşünce var:
"Tarım kredi oyalıyor,tüccar-işletme ucuza üzüm alıyor.Kim kimin çıkarına hizmet ediyor"?Bunu ben değil,üzüm üreti-

cisi dillendiriyor.Bundan emin olun..
Neden mi?
Koskoca kurum bir ayda en az 20-25 bin ton üzüm alabilecekken,bugün itibarı ile ne kadar alım yapıldığını

Gn.müdür Mahmut beye bir sorun.
Size ne denecek biliyor musunuz?
"Efendim biz iyi ve makul fiyat verdik,üretici getirmedi".
Siz tüccar veya işletme ile aynı veya altında fiyatı verir,arkasından "üzümde renk olacak,9 numaranın altında olursa

almam,üzümünü çuvala koy,60 kg. mı geçmesin,yerinde almam,şuraya getir,orada bir daha bakacağım.Numune ile aynı
ise alırım.Dökme getirme, almam.Kooperatif ortağı değilsen hiç getirme.Ben fiyatı İzmir borsasına göre belirlerim."..

Biz buna"dostlar alışverişte görsün"diyoruz,sayın vekilim..
Yıllar önce "destekleme"adı altında Tekel aldı 50 bin ton,gün geldi Tariş aldı 70 bin ton..Tık çıkmadı.Zerre kadar

sorun olmadı.Zürra üzülmedi,ezilmedi.Devlette aldığından ne zarar etti,ne de sıkıntı çekti.Üstelik işletmelerde rahat etti.O
üzümü alıp işledi,ihraç etti.Ya şimdi?

Bakın sayın Berber;
Manisalı bir genel müdür Rize'de çaya,Ordu'da fındığa böyle muamele yapacak olsa, kendini değil Ankara'ya,Ma-

nisa'ya postalarlar..
***
Şimdi bir k.üzüm üreticisi olarak tüm 110 bin aile adına sizi açık ve net uyarmış,bilgilendirmiş oldum.
Eğer bu net tabloya rağmen her şey aynı şekilde devam edecek olursa şimdiden ilan ediyorum:
Manisalı üreticiler adına kuru üzüm işinde"kasıt"ararım.Manipülasyon ararım.Bu işte"şaibe" ararım.Bu işte"

çıkar"ve"çıkarcıları"ararım.
Neden mi?
Benim yaşım tutuyor..
Tam elli yıllık k.üzüm işletmeciliği tarihinde ilk defa bu sene işletmeler inanılmaz rekor karlar elde ediyorlar..
Üreticiden alınan,işlenen bir ton üzümün maliyeti ise taş çatlasın 1100 dolar..
Bir ton işlenmiş k.üzümün ihraç fiyatı 1.850 Dolar.
İnanmayan varsa "ege ihracatçılar birliğinden"aylık k.üzüm ihraç fiyatlarını öğrenmek için sitelerine girsin,yeter.
Benim işletmelerle derdim yok.Ticaret bu.İstediği fiyattan alır,satar.
Benim derdim:"Benim sahibim yok.Benim üzümümü koruyan kollayan yok"..

Ve yüksek rekolteye rağmen Türk kuru üzümünün tamamına talep var.Üstelik 5.53 tl. ihraç fiyatına.
***
Sayın Berber;
BİR AY SONRA İŞ İŞTEN GEÇMİŞ OLACAK..
Çünkü işletmeler aşağı yukarı şubat 2017 ayına kadar işleyecek ve ihraç edecek üzümlerini almış olacaklar.Piyasa-

dan yavaşça çekilecekler.Bakmayın şimdi İzmir borsasındaki 1000 ton üzeri alım numaralarına,iştahlı tavırlarına.
Ya sonra?
Yeni yılda bir panik havası.."Gavur üzüm alacak ama,fiyatları yüksek buluyor.Üzümler galiba elde kalacak".Bu söylen-

tiler bir başladı mı,önünü alamazsınız..
Sizi uyarıyorum..Bu sefer öyle bir düşüş olur ki 2 Tl. fiyatı bile arar hale gelebiliriz.
Bu kumpasa engel olun Recai bey!
***
ÇARE?...
VAR..
Tariş 10 numara üzüm için taban fiyatını 4 tl.,9 numara 3.5 tl olarak açıkladı.Çok kurnazca..
Neden mi?
Bu sene 10 numara k.üzüm tüm üretimin yüzde 2'si kadar bile yok.Ağırlıklı olarak 8 ve 9 numara..
Tarım Kredi 9 numara üzümü açıklasın 4 tl.,10 numara üzümü de 4.50 tl.Bak bakalım kooperatifler önündeki kuyruk-

ları..
Yalnız "renk yok,numara düşük,döküm üzüm getirme,almam" gibi mazeretlerin arkasına saklanmadan..Binlerce ton

üzümü bir an da alıyorlar mı,almıyorlar mı görün o zaman..
Peki dediğim fiyatlardan alım yapılırsa Tarım Kredi zarar eder mi?Bu ihraç fiyatları ile mümkün değil.Adımı değiştiri-

rim zarar ederse..
Sayın vekil;
Bunların derdi"üzüm yemek değil,bizi işletmelerin kucağına itmek"...
Adamın umurunda mı?Fatura bağcıya,vekile çıkmış...
***
Bu oynanan "OYUNU BOZUN"  Recai  bey..
Geçen sene tüm vekillerimizi  uyardım,dinlemediniz.Yazılarım gazetemiz arşivinde duruyor.6 tl.lık üzümümüz "ilaç ka-

lıntısı" yalanı,yabancı pahalı diye üzümümüzü almıyor,pazar kaybediyoruz"denilerek 3 tl.ye düşürüldü.Sizin ile o tarihlerde
görüştüğümde biliyorsunuz,sizi bile kandırdılar..

***
Diğer uyuyan,sadece demeç vererek görevini yaptığını zannedenleri zaten bizde unutmadık, unutmayacağız.Merak

etmeyin!
Bu günler çabuk geçer.Hesap günü gelince herkesin defteri açılır.
B.şehir,bakanlık koltuğu hayalleri kuranlar:
İktidar olmak ile muktedir olmak arasında fark var..
Unutmayalım..

EKO OLAY 

ENIS ÇANLI

eniscanli@gmail.com

Sn.RECAİ BERBER
AKP MANİSA MİLLETVEKİLİNİN

DİKKATLERİNE;
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CHP Yunusemre İlçe Gençlik Kolları tarafından toplanan yardımlar Şanlıurfa’daki mültecilere ulaşacak

CHP’den mültecilere kışlık yardım
CHP Şanlıurfa Gençlik

Kolları tarafından mülteciler
için başlatılan ‘Bu kış üşü-
mesinler’ yardım kampan-
yasına Manisa’nın
Yunusemre ilçesinden de
destek geldi. CHP Yunu-
semre Gençlik Kolları tara-
fından toplanan yardımlar
ekim ayı sonunda Şanlı-
urfa’ya ulaştırılacak.

CHP Yunusemre İlçe
Teşkilatında bir basın top-
lantısı düzenleyen İlçe
Gençlik Kolları Başkanı
Buse Cebeci, Şanlıurfa’daki
başta mülteciler olmak
üzere ihtiyaç sahiplerine
ulaştıracakları kışlık mal-
zeme yardımlarıyla ilgili
açıklamada bulundu. Top-
lantıya Yunusemre İlçe
Başkanı Kubilay Koç,
Kadın Kolları Başkanı Serpil

Cebeci ile kadın kolları
ve gençlik kolları üyeleri
de katıldı.
“BU KIŞ ÜŞÜMESİN-

LER”
Topladıkları yardım-

lar hakkında açıklamada
bulunan Yunusemre İlçe
Gençlik Kolları Başkanı
Sevil Buse Cebeci,
“Gençlik Kolları olarak
iki ay önce başlattığımız
temiz, kullanılabilir du-
rumda giysi toplama
kampanyamız vardı.
Bunun yanı sıra kırtasiye
malzemeleri de vardı. Şanlı-
urfa Gençlik Kollarımızın
başlattığı bir kampanya
üzerine bize de istekte bu-
lundular. Biz de onlara sı-
ğınmacılara, Suriyeli
mültecilere, kampta kalan
insanlara ve Şanlıurfa’daki

ihtiyaç sahibi insanlara
kışın soğukta üşümesinler
diye hatta kampanyalarının
adı da ‘Bu kış üşümesinler’
biz de bu kampanyaya
destek olmaya karar verdik.
Topladığımız kıyafetler ara-
sından birkaç koli hazırla-
dık. Şanlıurfa Gençlik

Kollarımıza yaklaşık 4-5 koli
göndermeyi düşünüyoruz.
Onlar da ihtiyaç sahibi aile-
lere, çocuklara, mültecilere,
sığınma kamplarına ulaştı-
racaklar. Öncelikle bu kam-
panyada destek olan İlçe
Başkanımız Kubilay Koç’a,
Kadın Kolları Başkanımız

Serpil Cebeci, Kadın
Kollarının yönetim kuru-
luna, bütün üyelerimize
ve üye olmayan vatan-
daşlarımız da malzeme
getirerek destek oldular.
Herkese çok teşekkür
ediyorum. Kampanyamız
bu ayın sonuna kadar
devam edecek. Eğer
malzeme getirmek iste-
yen olursa Yunusemre
İlçe Başkanlığımıza ay
sonuna kadar yardımla-
rını teslim edebilirler”

dedi.
Ekim ayı sonuna kadar

devam edecek yardım
kampanyasında toplanan
yardımlar ihtiyaç sahiple-
rine ulaştırılmak üzere CHP
Şanlıurfa Gençlik Kollarına
bu ayın sonunda ulaştırıla-
cak. İHA

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, Salihli’de, Büyükşehir Belediyesi tarafın-
dan yapımı devam eden Atatürk Spor Salonu ve Yüzme Havuzu’nda incelemelerde bulundu

Dev komplekste sona doğru

MANİSA Büyükşehir
Belediye Başkanı Cengiz
Ergün, araç tanıtım ve
temel atma törenleri için
gittiği Salihli’de, Büyükşehir
Belediyesi tarafından ya-
pımı devam eden Atatürk
Spor Salonu ve Yüzme Ha-
vuzu’nda incelemelerde
bulundu. Başkan Ergün’e,

Salihli Belediye Başkanı
Zeki Kayda, MASKİ Genel
Müdürü Yaşar Coşkun,
MASKİ Genel Müdür Yar-
dımcısı Burak Aslay, Salihli
Belediye Başkan Yardımcı-
ları, Büyükşehir Belediyesi
Genel Sekreter Yardımcısı
Yılmaz Gençoğlu, Büyük-
şehir Belediyesi Daire Baş-
kanları, Başkan Danışmanı
Azmi Açıkdil, Büyükşehir
Belediyesi Meclis üyeleri,
şube müdürleri ve yüklenici
firma yetkilileri de eşlik etti.
Büyükşehir Belediyesi
Genel Sekreter Yardım-
cısı Yılmaz Gençoğ-
lu’ndan ve yüklenici
firma yetkililerinden ya-
pımında sona yaklaşı-
lan Atatürk Spor Salonu
ve Kapalı Yüzme Havu-
zu’nun çalışmaları ile il-
gili bilgiler alan Başkan
Ergün, tesisin yapı-
mında çalışan işçiler ile
tek tek selamlaştı ve
hayırlı çalışmalar diledi. 

PROJE SALİHLİ’YE
PRESTİJ KATACAK
Projenin toplamda 5 bin

790 metrekare inşaat ala-
nına sahip olduğunu belir-
ten, Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Cengiz
Ergün, “Toplam kapalı alanı
3 bin 750 metrekareden
oluşuyor. Spor salonu-
muzda; uluslararası saha
ölçülerine (IHF, FIVB, FIBA)
uygun hentbol, voleybol ve
basketbol sahası, 1 adet 6
kulvarlı yarı olimpik yüzme

havuzu, 1 adet çocuk ha-
vuzu, 4 adet giyinme-so-
yunma odası, uluslararası
düzeyde hakem odası, ses-
kayıt odası, antrenör odası,
1 adet kafeterya, 1 adet

kondisyon salonu, idari
ofisler, çocuk oyun odası,
mescit, WC ve duş bölüm-
lerimiz bulunmaktadır. Ay-
rıca binamızın çevresinde
otopark ve yeşil alan dü-

zenlemesi yapılarak en
kısa zamanda halkımı-
zın hizmetine sunaca-
ğız. Artık sona
yaklaşıyoruz. Hedefi-
miz, aynı Manisa’da ol-
duğu gibi uluslararası
müsabakalara ev sa-
hipliği yapabilecek
standartlarda bir
yüzme havuzu ve spor
salonunu Salihli’mize
kazandırmak” diye ko-
nuştu. Haber merkezi

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Cengiz
Ergün, Büyükşehir Bele-
diyesi tarafından Salih-
li’ye kazandırılacak olan
Atatürk Spor Salonu ve
Kapalı Yüzme Havu-
zu’nda incelemelerde
bulundu. Başkan Ergün,
Salihli’ye uluslararası
standartta bir tesisi ka-
zandıracak olmanın gu-
rurunu yaşadıklarını
belirtirken, yapımda
sona yaklaşıldığını dile
getirdi.

Diyanet, Şehzadeler İmam Hatip Ortaokulu'na kırtasiye ve spor malzemesi desteği verdi

FETÖ’den kurtulan okula Diyanet Sen desteği

HAYIRSEVERLERİN
katkılarıyla Manisa İmam
Hatip Lisesi'ne ek bina ola-
rak yaptırılan ve zaman
içinde FETÖ’nün eline ge-
çerek kız yurdu olarak kul-
lanılan binada bu yıl
faaliyete geçen Şehzadeler
Merkez İmam Hatip Oku-
lu'na Diyanet Sen ve Diya-
net Gençlik Spor Kulübü
tarafından kırtasiye ve spor
malzemesi desteği verildi.

Yıllar önce Manisa
İmam Hatip Lisesi'ne ek
bina olarak yapılan ve za-

manla usulsüz bir şekilde
FETÖ’ün eline geçerek kız
öğrenci yurdu olarak kulla-
nılan binada bu yıl eğitim
öğretime başlayan Şehza-

deler Merkez İmam Hatip
Ortaokul’una kırtasiye ve
spor malzemesi yardımında
bulunuldu. Camiler ve Din
Görevlileri Haftası etkinleri
kapsamında Diyanet Sen
Şehzadeler İlçe Başkanı
Ramazan Şahin ve Diyanet
Gençlik Spor Kulübü Baş-
kanı Murat Emgener Şeh-
zadeler İmam Hatip
Ortaokulunu ziyaret ederek
öğrencilere hem kitap ve
dergi hediye ettiler hem de
okula kırtasiye ve spor mal-
zemesi yardımında bu-
lundu. İHA

20 rütbeli asker FETÖ'den gözaltında
MANİSA Cumhuriyet

Başsavcılığı'nın FETÖ/PDY
soruşturması kapsamında bu
sabah kentte 2 yarbay, 3 yüz-
başı, 8 üsteğmen, 6 astsubay
ve 1 uzman çavuş olmak
üzere toplam 20 asker gözal-
tına alındı. Manisa Devlet

Hastanesi'nde sağlık kontro-
lünden geçirilen şüpheliler,
daha sonra sorgulanmak
üzere İl Emniyet Müdürlüğü
Terörle Şube Müdürlüğü'ne
götürüldü. Gözaltı kararı bu-
lunan ve izinde olduğu öğre-
nilen 1 üsteğmenin ise

arandığı öğrenildi.
FETÖ/PDY'ye yönelik geçen
24 Eylül'de, Manisa merkezli
43 kentte düzenlenen ve ara-
lıklarla süren operasyonda
gözaltına alınan 82 polisten
22'si dün adliyeye sevk
edildi. Şüphelilerden A.K,

C.A., B.Y., S.Y., F.A., E.A.,
M.G., Ş.S., B.A. ve M.D. tu-
tuklandı. Nöbetçi sulh ceza
hakimliği şüphelilerden Ö.C.,
M.Ç., E.A., S.T., A.Ç., D.S.,
Ş.S., M.G., Ö.T., A.S., M.G.
ve S.Ö.'yü ise adli kontrol
şartıyla serbest bıraktı. DHA

Manisa'da FETÖ soruşturması 
kapsamında 369 memur tutuklandı

MANİSA'DA FETÖ soruşturması kapsamında tutuk-
lanan kamu personeli sayısı 369 oldu. 81 kamu perso-
nelinin ise gözaltındaki sorgusunun devam ettiği
bildirildi.

Manisa Valiliği 15 Temmuz darbe girişiminin ardından
haklarında idari ve adli işlem yapılan kamu personeli sa-
yısını açıkladı. Valilikten yapılan açıklamaya göre, KHK
ve HSYK kararlarıyla Manisa’da bin 446 kamu personeli
memuriyetten ihraç edilirken, 84 ayrı kamu kurum ve
kuruluşundan bin 6 kamu personeli de açığa alındı. 369
kamu personelinin tutuklanarak cezaevine gönderildiği
Manisa’da, 81 memurun da gözaltındaki sorgusunun
devam ettiği açıklandı. Mahkemeye çıkarılan 222 kamu
personelinin adli kontrol şartıyla, 54’ünün de serbest
kaldığı öğrenildi. İHA
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Türkiye Ticaret ve Sanayi Şurası’nda söz alan MTSO Başkanı Adnan Erbil, Ma-
nisa’nın sorunlarını ve çözüm önerilerini Başbakan Binali Yıldırım’a aktardı

Manisa’nın sorunları Başbakan’a iletildi

      TİCARET ve sanayinin
aktörlerini bir araya getiren
Türkiye Ticaret ve Sanayi
Şurası'nın 9’uncusu, Tür-
kiye Odalar ve Borsalar Bir-
liği'nde (TOBB)
gerçekleştirildi. TOBB Baş-
kanı Rifat Hisarcıklıoğlu'nun
ev sahipliğinde TOBB İkiz
Kuleler'de düzenlenen şu-
rada, 81 ilden oda ve borsa
başkanı, illerindeki ekonomi
ile ilgili en önemli sorunla-
rını ve çözüm önerilerini bi-
rinci ağızdan hükümete
aktardı.

Şuraya Başbakan Binali
Yıldırım ile bakan ve üst
düzey bürokratlar, Türkiye
genelindeki 365 oda ve
borsa yönetim kurulu baş-

kanı ile meclis başkanları
katıldı. Manisa Ticaret ve
Sanayi Odası (MTSO) Baş-
kanı Adnan Erbil, Meclis
Başkanı Hayati Dolman,
Manisa Ticaret Borsası
Başkanı Sadık Özkasap ile
ilçelerin oda ve borsa baş-
kanları da 9’uncu Türkiye
Ticaret ve Sanayi Şura-
sı’nda Manisa’yı temsil etti.

BAŞKAN ERBİL 
SÖZ ALDI

Türkiye Ticaret ve Sa-
nayi Şurası’nda Başbakan
Binali Yıldırım’a Manisa’nın
en önemli temel sorunları
Manisa Ticaret ve Sanayi
Odası Yönetim Kurulu Baş-
kanı Adnan Erbil tarafından
iletildi. 81 ilden gelen oda
ve borsa başkanlarının tek
tek söz aldığı Şura’da Ma-
nisa adına söz alan Başkan
Erbil, Manisa’nın sorunlarını
ve çözüm önerilerini Baş-
bakan Binali Yıldırım’a ak-
tardı. Türkiye Ticaret ve
Sanayi Şurası’nda söz alan
Manisa Ticaret ve Sanayi
Odası Yönetim Kurulu Baş-
kanı Adnan Erbil, tarım
başta olmak üzere Ma-
nisa’nın ihtiyacı olan ihtisas
organize sanayi bölgeleri-
nin kurulması ve mevcut
OSB’lerin alanlarının geniş-
letilerek,  enerji ve arıtma

başta olmak üzere tüm işle-
timsel eksiklerinin süratle
tamamlanması gerektiğini
dile getirdi. 
SORUNLARI VE ÇÖZÜM
ÖNERİLERİNİ AKTARDI

Manisa Ticaret ve Sa-
nayi Yönetim Kurulu Baş-
kanı Adnan Erbil, Şura’da
Manisa oda ve borsa baş-
kanları tarafından tespit
edilen Manisa’nın öncelikli
çözüm beklediği sorunları
aktardı. Başkan Erbil şu ifa-
deleri kullandı: “Manisa
ovasındaki tarım arazileri-
mizin verimliliğinin artma-
sını sağlamak için Gediz
Nehrinin mutlak ıslahı ve
tüm ovalarımızın Demir-
köprü Barajı’ndan kapalı
devre ile sulama sistemine
geçilmesi bizler için son
derece önemlidir. Tarım ve
hayvancılık ihtisas organize
sanayi bölgeleri kurulması
acil ihtiyacımızdır. İlimiz için
önemli olan beyaz et ihra-
catı mutlaka desteklenmeli-
dir. 

Sektörün uluslararası
rekabeti sağlayacak başta
kredi teminatları olmak
üzere tüm kolaylıklar sağ-
lanmalıdır. Et ve süt fiyatları
için piyasa yapıcı aktörler
devletimiz tarafından dev-
reye sokulmalıdır. Kuru

üzüm ve mısırda lisanslı
depoculuğa geçilmesi ilimiz
ekonomisi açısından son
derece önemlidir.  Zeytin ve
üzüm de satışta KDV yüzde
8’den, yüzde 1’e
indirilmeli, okul
üzümü kampan-
yasına mutlaka
devam edilmeli
ve rekabet kuru-
lunda kuru
meyve komis-
yonu mutlaka ku-
rulmalıdır. Yaş
üzümde yeni ülke
pazarları açılmalı
ve Rusya paza-
rında eski işlem hacmine
dönülmesini sağlayacak
adımlar süratle atılmalıdır.”

“AKHİSAR HAVAALANI
YENİDEN AÇILSIN”
Sorunların aktarımına

devam eden Başkan Erbil,
“1960’lı yıllarda bile İstan-
bul ve Ankara’ya haftada
üç seferin yapıldığı Akhisar
Askeri Havaalanı yeniden
sivil uçuşlara açılmalıdır.
Tüm ilçelerimizin ana arter-
lere ve yapımı devam eden
otoyol ve hızlı tren projele-
rine bağlantıları süratle
planlanmalı ve yapımına
başlanmalıdır. İl genelindeki
mevcut tüm OSB’lerimizin
tamamlanmasının ve geniş-

lemesinin önündeki büro-
kratik engeller mutlaka kal-
dırılmalıdır. Salihli’ye
gümrük müdürlüğü, Turgut-
lu’ya araç muayene istas-

yonu, yine
Salihli ve Kula
arasına arsası
tahsis edilmiş
olan bölge tra-
fik hastanesi
kurulmalıdır. Ti-
cari sicil affı
mutlaka geri
gelmelidir.
Müstahsilin
Bağ-Kur prim-
lerinin kesintile-

rinin takip yükü tüccarın
üzerinden kaldırılmalıdır.”

GEDİZ ELEKTRİK 
AŞ’NİN EKSİKLERİNİ DE

ANLATTI 
Manisalıların en çok şi-

kayet ettiği kurumların ba-
şında gelen GEDİZ Elektrik
AŞ’yi de Başbakan’a şika-
yet eden Başkan Erbil şun-
ları aktardı: “İlimizde
özelleştirme sonrasında ku-
rulan GEDİZ Elektrik AŞ’nin
gerek hizmet kalitesinde,
gerekse alt yapı yatırımla-
rında yetersiz kalması ve
bakanlar dahil yaptığımız
tüm görüşmelerden bir ne-
tice alınamamasından do-
layı mesai saatleri
içerisinde 6 saate varan ke-
sintiler sanayi üretimimizde,
tarımsal sulamamızda
kabul edilemeyecek bo-
yutta zararlara yol açmak-
tadır. Özelleştirme demek
en temel üretim unsuru
olan elektrikte sadece kar
amacı güden keyfi uygula-
malara müsaade etmek an-
lamına gelmemelidir.”

Haber merkezi

Ankara’da Türkiye Tica-
ret ve Sanayi Şurası’na
katılan Başbakan Binali
Yıldırım’a Manisa’nın so-
runlarını anlatan MTSO
Başkanı Adnan Erbil,
Manisa’nın ve Manisalı-
ların sesi oldu. Erbil
çözüm bekleyen konu-
ları Başbakan Yıldırım’a
tek tek anlatırken
çözüm önerilerini de
sunmayı ihmal etmedi. 

Atatürkçü Düşünce Derneği Manisa Şubesi, bombalı suikast sonucu hayatını kaybeden Bahriye Üçok için basın açıklaması düzenledi

ADD Bahriye Üçok’u andı
CANER İNCE
ANKARA’DA, 6 Ekim

1990 tarihinde düzenlenen
bombalı suikast sonucu
hayatını kaybeden Bahriye
Üçok, Atatürkçü
Düşünce Der-
neği (ADD) Ma-
nisa Şubesi
tarafından
anıldı. ADD Ma-
nisa Şubesi
önünde yapılan
basın açıklama-
sına ADD üyele-
rinin yanı sıra
CHP’li temsilci-
ler de katıldı.

ADD Manisa Şube Baş-
kanı Gülbahar Tahmilci
grup adına açıklamayı
yapan isim oldu. “Bahriye
Üçok, Kemalist Devrim’in

yaratmak istediği aydın
kadın modeliydi, bir cum-
huriyet kadınıydı.” Diyen
Tahmilci, Üçok’un ölüm
emrini verenlerin Türkiye’yi

Sevr Antlaş-
ması’ndan bu
yana parçala-
yıp yok etmek
isteyen emper-
yalizm ve onun
yerli işbirlikçi-
leri olduğunu
savundu. Tah-
milci şöyle
devam etti:
“Bu aydın-
lanma düş-

manları, önlerindeki en
büyük engel olarak laikliği
görürler. Fakat bilmelidirler
ki Türk milleti ve Atatürk
gençliği Bursa Nutkundan,

Gençliğe Hitabeden aldığı
görev ve Nutuk’tan çıkar-
dığı dersler ile Kemalist
Devrim’in rotası olan laikliği
savunma ve koruma karar-
lılığını ne pahasına olursa
olsun sürdürecektir. Ve
onlar, iyi bilmeliler ki, tarih-
sel – toplumsal belleğimizin
bir kenarında silinmeyecek
biçimde yazılıdırlar. Emper-
yalizmin ve tetikçilerinin,
gerici ve bölücü odakların
karşısında tam bağımsız
demokratik Türkiye müca-
delemize devam ediyoruz.
Bu mücadelede Bahriye
Üçok gibi kararlı ve cesur
olanlara ne mutlu.”

NE MUTLU TÜRKİYE 
LAİKTİR LAİK KALACAK

DİYEBİLENLERE!
Tahmilci açıklamanın

sonunda şu ifadeleri kul-
landı: “Aydınlanma düş-
manlarına sesleniyoruz:
Çağdaş bir toplum ülkü-
süyle kurulmuş Laik ve De-
mokratik Türkiye
Cumhuriyeti, her türlü engel
ve sorunları aşarak, çağ-
daşlaşma yolundaki tarih-
sel yürüyüşünü
sürdürecektir. Her bir Ata-
türk genci, her bir cumhuri-
yet yurttaşı Bahriye Üçok
olmaya daima hazırdır. Ta-
şıdığımız mücadele bayrağı
Bahriye Üçok gibi devrim
şehitlerimizin idealleriyle
yükselecektir. Aramızdan
ayrılışının 26. Yılında devrim
şehidimiz, Atatürkçü Dü-
şünce Derneği kurucuların-
dan Prof. Dr. Bahriye
Üçok’u saygıyla anıyoruz.”

Bakan Soylu'dan
Manisa'ya özel ilgi

AK PARTİ Manisa Milletvekilleri Murat Baybatur ve
İsmail Bilen Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı iken
son yapılan kabine revizyonunda İçişleri Bakanı olan
Süleyman Soylu'ya hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.
Yarım saati aşkın süren ziyarette Manisa'yı yakından ta-
nıdığını ve özel önem verdiğini ifade eden Bakan Soylu,
“Manisa'yı çok seviyorum. İçişleri Bakanı olarak Mani-
sa'ya yapılabilecek ne varsa elimden geleni yapmaya
hazırım" dedi. 

İçişleri Bakanı Süleyman Soylu, kendisine tebrik zi-
yaretinde bulunan AK Parti Manisa Milletvekilleri Murat
Baybatur ve İsmail Bilen'e makamında sıcak karşıla-
mada bulundu. Pek çok konu başlığının ele alındığı bu-
luşmada Bakan Soylu, ilk olarak PKK, DAEŞ ve FETÖ
terör örgütleriyle mücadele çerçevesinde yürütülen
operasyonlarla çalışmalar hakkında Baybatur ve Bilen'e
bilgi verdi.

Ziyarette Manisa'da yapımı devam eden Emniyet
Müdürlüğü binası hakkında Bakan Soylu'yu bilgilendi-
ren Manisalı vekiller, Emniyet Müdürü Fevzi Bilgiç'in ko-
nuya çok hakim olduğunu, Vali Hakan Güvençer'in de
konuya sahip çıktığını belirterek, inşası hızla süren bina-
nın Manisa'ya yakışan ciddiyette ve profilde bir hizmet
binası olacağını söyledi.

Manisa'da jandarma ve emniyet teşkilatlarının ihti-
yaçları konusuna da değinen AK Partili vekiller, ileriki
günlerde yeniden ziyaret ederek taleplerini ileteceklerini
ifade etti. Baybatur ve Bilen'e ziyaretlerinden duyduğu
memnuniyeti dile getiren İçişleri Bakanı Soylu, "Manisa
özel önem verdiğimiz bir şehir. Manisa'yı çok seviyo-
rum. İçişleri Bakanı olarak Manisa'ya yapılabilecek ne
varsa elimden geleni yapmaya hazırım" dedi.

Ziyaret sonrası açıklamada bulunan Baybatur,
Bakan Soylu'nun farklı bir İçişleri Bakanı profili çizece-
ğine işaret ederek, "AR-GE Başkanlığı, Genel Başkan
Yardımcılığı ve Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı
döneminden tanıdığımız bir büyüğümüz. Yeni gör-
evinde başarılı olacağına dair inancımız tam. Bizde mil-
letvekilleri olarak kendisinin yanındayız, destekçisiyiz"
diye konuştu. İHA

Büyükşehir Belediyesi Kent Konseyi, 2. Olağan Seçimli Genel Kurulu’nu gerçekleş-
tirdi. Tek liste ile girilen seçimde, Kent Konseyi’nin yeni başkanı Bekir Dağıstan oldu

Kent Konseyi’nde yeni başkan Bekir Dağıstan
MANİSA Büyükşehir

Belediyesi çatısı altında
faaliyetlerini sürdüren Kent
Konseyi, 2. Olağan Seçimli
Genel Kurulu toplantısı ile
başkan, yürütme kurulu ve
divan kurulu üyeleri belir-
lendi. Atatürk Gençlik Mer-
kezi Konferans Salonu’nda
gerçekleştirilen genel ku-
rula Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Cengiz
Ergün adına Manisa Bü-
yükşehir Belediye Meclisi
MHP Grup Başkanvekili
Mehmet Güzgülü, Manisa
Büyükşehir Belediyesi
Muhtarlıklar Dairesi Baş-
kanı Ersoy Arslan, Kent
Konseyi mevcut başkanı
İsmail Önay, Kent Konseyi
Şube Müdürü Sevil Şeker-
cioğlu, Spor Şube Müdürü
Ramazan Hakan Ulak,
Kent Konseyi Genel Ku-
rulu üyeleri, sivil toplum
kuruluşu temsilcileri, oda

ve derneklerin temsilcileri,
muhtarlar katıldı.

AÇIK OYLAMAYLA 
KURULLAR BELİRLENDİ

Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi Kent Konseyi Ola-
ğan Seçimli 2. Genel
Kurulu toplantısı saygı du-
ruşu ve İstiklal Marşı’nın
okunmasıyla başladı. Ar-
dından mevcut başkan İs-
mail Önay söz alarak
dönem faaliyetleri hak-
kında katılımcılara bilgi
verdi. Önay’ın konuşması-
nın ardından Divan Kurulu,
Kent Konseyi Başkanı ve
Kent Konseyi Yürütme Ku-
rulu üyeleri açık oylamayla
belirlendi. Tek liste ile giri-
len seçimi Bekir Dağıstan
kazandı. Kent Konseyi
Başkanı Bekir Dağıstan 8
kişilik listesinde; Osman
Kurtulmuş, Çelebi Aslan,
Mustafa Atalay, Adnan
Kaya, Canan Balatlı,

Orhan Oktay, Hilmi Mete,
Kenan Tozak isimlerine yer
verdi. 3 kişiden oluşan
Divan Kurulu üyeliğine de;
Rıdvan Mutlu, Selma Seğ-
men ve Abdullah Tuncan
getirildi. 

YENİ BAŞKAN’DAN 
İLK MESAJ

Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi Kent Konseyi Baş-
kanlığına seçilen Bekir
Dağıstan, yapılan çalışma-
lardan ötürü Başkan İsmail
Önay ve yürütme kurulu
üyelerine teşekkür ettiğini
söyledi. Dağıstan, bundan
sonraki süreçte Kent Kon-
seyi ile Manisa’ya kazan-
dırılacak projelerin
mutluluğu içerisinde oldu-
ğunu aktardı. Kent Kon-
seyi Olağan Seçimli 2.
Genel Kurulu yeni yöneti-
min hatıra fotoğrafı çektir-
mesiyle son buldu.

Haber merkezi

          

   

    



MANİSA Büyükşehir
Belediyesi, çiftçilerin kalkın-
masına katkı sağlayacak
projeler üretmeye devam
ediyor. Saruhanlı ilçesinde
başlayan zeytin ve zeytin-

yağında kalite
kaybının önüne
geçilmesini hedef-
leyen kırsal kal-
kınma projesi
Kırkağaç ilçesinde
devam etti. Kırk-
ağaç Koordinas-
yon İşleri
Müdürlüğü’nde
gerçekleşen dağı-

tım töreninde Kırkağaç Ko-
ordinatörü Ali Rıza Duman,
Kırsal Kalkınma Şube Mü-
dürü Yılmaz Usta, muhtar-
lar ve çiftçiler katıldı.

KALİTENİN
DÜŞMESİNİN ÖNÜNE

GEÇİLECEK
Dağıtım töreninde konu-

şan Kırsal Kalkınma Şube
Müdürü Yılmaz Usta, “Ma-

nisa Büyük-
şehir Belediye
Başkanımız
Cengiz
Ergün’ün ön-
derliğinde

çiftçilerimizin kalkınmasını
sağlayacak projeler üret-
meye devam ediyoruz. Bu
kapsamda Zeytin ve zeytin-
yağında en önemli kayıplar
hasat aşamasında yaşanan
hatalardan kaynaklanması
sebebiyle üreticiye zeytin
kasası dağıtıyoruz. Zeytin
hasadı kaliteyi doğrudan et-
kileyen en önemli faktörlerin
başında geliyor.  Toplanan
zeytinlerin uzun süre bekle-
tilmesi, yaralı, bozuk ve ka-
lite dışı zeytinlerin sağlam

zeytinlerle aynı kaba kon-
ması, zeytin kaplarının çok
fazla üst üste konması so-
nucu randıman ve kalite dü-
şüklüğüne neden olunması,
yağlık zeytinlerin çok fazla
bekletilerek, yağ kalitesinin
bozulması bu nedenlerin
başında geliyor. Bütün bu
sebeplerden dolayı Kırk-
ağaçlı 315 üreticiye bin 890
üreticiye zeytin kasası da-
ğıttık. Ürünlerinin bol olma-
sını diliyorum” dedi. Heber
merkezi

MASKİ Genel Müdürlü-
ğü’nün Gördes’e kazandı-
racağı atıksu arıtma
tesisinde kazı çalışmaları
başladı. Kanalizasyon ve
yağmur suyu hatları ile bir

bütün olarak çıkılan atıksu
arıtma tesisi projesinde alt-
yapı çalışmaları hızla
devam ediyor. Atıksu
Arıtma Dairesi Başkanlığı
tarafından yürütülen çalış-

malarda kanalizasyon şe-
beke bağlantılarına geçildi.
8 milyon bedelle inşa edile-
cek olan Gördes Atıksu
Arıtma Tesisi ilk etapta
2028 yılına kadar hizmet
verecek. Bu tarihe kadar 12
bin 500 eş değer nüfusa
hizmet edecek. Bu kap-
samda yürütülen çalışma-
ları, MASKİ Genel Müdür
Yardımcısı Şehnaz Başaran
ve İlbank İzmir Bölge Mü-
dürü Selahattin Özsoy ye-
rinde inceledi. Başaran ve

Özsoy’a, Atıksu Arıtma Dai-
resi Başkanı Erdal No-
hutçu, Büyükşehir
Belediyesi Gördes Koordi-
natörü Alp Safa Gökkaya,
MASKİ ilçe sorumlusu Ali
Türker Kesici, İlbank Bölge
Yetkilileri ve MASKİ Genel
Müdürlüğü kontrol mü-
hendisleri eşlik etti.

“ÇALIŞMALARIMIZ
EMİN ADIMLARLA

İLERLİYOR”
MASKİ Genel Müdür

Yardımcısı Şehnaz Başa-

ran, Gördes Atıksu Arıtma
Tesisi’nde kazı çalışmaları-
nın müjdesini vererek, şöyle
konuştu: “Büyükşehir Bele-
diye Başkanımız Cengiz Er-
gün’ün en büyük
hedeflerinden biri Gediz ve
Kuzey Ege Havzası’nın eski
günlerine döndürülmesi.
Bizler de Büyükşehir Bele-
diye Başkanı’mızdan aldığı-
mız güçle emin adımlarla
çalışmalarımızı yürütüyoruz.
Gördes’in evsel nitelikli
atıksularını arıtmak için
yapmaya planladığımız te-
siste çalışmalarımız baş-
ladı. İller Bankası İzmir
Bölge Müdürü Selahattin
Özsoy ile birlikte tesis ala-
nını ziyaret ettik. Ekipler
hızlı bir şekilde çalışıyor.
Manisa’nın her noktasında
atıksu arıtma tesislerimizle
çevre kirliliğinin önüne ge-
çerek, gelecek nesillere
güzel bir miras bırakaca-
ğız.” Haber merkezi

Siirt'te Toplum Yararına Çalışma Programı (TYÇP) kap-
samındaki Çalışma ve İs kurumu tarafından istihdam

edilecek 288 kişilik iş kadrosunu 5 bin 46 başvuru
yapıldı.Çalışma ve İş Kurumu İl Müdürü Ömer Aslan, Siirt
Milli Eğitim Müdürlüğü bünyesindeki merkezde 180, tüm il-
çelerde 188 olmak üzere okullarda hizmetli olarak 9 aylı-
ğına toplam 288 işçi alımı için başvuruların sora erdiğini
söyledi. Aslan, 23 Eylül-3 Ekim tarihleri arasında yapılan
başvurularda Siirt merkezde 2 bin 846 kişi, Eruh, Pervari,
Kurtalan, Şirvan ve Tillo ilçelerinde de 2 bin 200 kişi olmak
üzere toplam 5 bin 46 kişinin başvuruda bulunduğunu ak-
tardı. Aslan, "Siirt merkez 180, Eruh ilçesinde 15, Kurtalan
ilçesinde 40, Pervari ilçesinde 20, Baykan ilçesinde 20, Şir-
van ilçesinde de 13 kişi çalışacak. Alınacak işçilerin maddi
durumları, aile nüfus sayısı, üzerlerinde herhangi bir mal
varlığının olup olmadığı araştırılacak ve en çok hak eden
ihtiyaç sahibi insanlar istihdam edilecek" dedi. İHA

Hükümet, işsizlik maaşında müjde hazırlığında. İşsiz ka-
lanlara 15 ay süreyle 2 bin liraya varan maaş öden-

mesi üzerinde duruluyor. İşsizlik maaşı alabilmenin şartları
da azaltılıyor. İşsiz kalanlara sağlanan imkanlar artırılıyor.
İşçilere işsiz kaldıklarında ödenen maaşın artırılması, süre-
sinin uzatılması, yararlanmanın kolaylaştırılması için düğ-
meye basıldı. Mevcut sistemde, kendi istek ve kusuru
dışında işini kaybedenler; son 120 gün içinde prim ödeye-
rek sürekli çalışmış ve son 3 yıl içinde en az 600 gün işsiz-
lik sigortası primi ödemiş olmak şartıyla maaş alıyor.
Edinilen bilgiye göre; işten ayrılmadan önce son 120 gün
olan eksiksiz prim ödeme süresinin 30 güne, son 3 yılda
600 gün prim ödeme şartının da 100 güne çekilmesi, kendi
kusuru dışında işten çıkarılma şartının kaldırılması üze-
rinde duruluyor. İşsizlik maaşının süresinin uzatılması ve
tutarının artırılması da gündemde. Mevcut sistemde işsizlik
maaşı bağlanırken son 4 aylık dönemdeki ortalama brüt
kazanca bakılıyor. Kazancın yüzde 40'ı kadar maaş ödeni-
yor. Maaş, brüt asgari ücretin yüzde 80'ini aşamıyor.

KADEMELİ ARTACAK
Halen işsizlik maaşı damga vergisi düşüldükten sonra en
düşük 653, en yüksek ise bin 307 lira seviyesinde bulunu-
yor. İşsizlik maaşında üst sınırın kademeli olarak artırılması
formülü üzerinde duruluyor. Uzmanlar, işsizlik maaşının üst
sınırının öncelikli olarak bin 500 liraya, sonrasında ise 2 bin
liraya kadar çıkarılabileceğini belirtiliyor. Ayrıca halen işsiz
kalanlara 10 aya kadar süreyle maaş ödenirken, 15 aya
kadar çıkarılması üzerinde duruluyor. İHA

Siirt'te 288 kişilik işe 5 bin 46 başvuru yapıldı

İşsize 2 bin TL maaş geliyor
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ABONE 
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Manisa Büyükşehir Belediyesi Manisa Su ve Kanali-
zasyon İdaresi Genel Müdür Yardımcısı Şehnaz Ba-
şaran, 8 milyon TL’ye inşa edilecek olan Gördes
Atıksu Arıtma Tesisi’nde başlayan kazı çalışmalarını
İlbank İzmir Bölge Müdürü Selahattin Özsoy ile
birlikte inceledi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından zeytin ve
zeytinyağında kalite kaybını önlemek amacıyla
başlatılan zeytin kasası dağıtımı Kırkağaç’ta da
315 üreticiyle devam etti.

Gördes’e 8 milyonluk lira yatırım

İL geneline kaliteli altyapı
hizmeti sunan MASKİ Genel
Müdürlüğü, yürüttüğü çalışma-
larda daha hızlı sonuç almak
için araç filosunu genişletmeye
devam ediyor. Bünyesinde bu-
lunan 421 araçlık filosuna, 1
milyon 624 bin TL değerinde 7
adet kazıcı yükleyici kepçe
daha ekleyen MASKİ, altyapı
hizmeti veren iş makinesi sayı-
sını arttırdı. MASKİ Genel
Müdür Yaşar Coşkun, İçme
Suyu Dairesi Başkanlığı bünye-
sine dahil edilen yeni kepçeleri il-
çelere teslim edilmeden önce
inceledi. Yaptığı incelemede Coş-
kun’a, Genel Müdür Yardımcısı
Burak Aslay ve İçme Suyu Dairesi
Başkanı Hakan Açabay eşlik etti.

“ALTYAPI ÇALIŞMALARI-
MIZI DAHA DA HIZLI 

YAPACAĞIZ”
MASKİ Genel Müdürü Yaşar

Coşkun, 2 yıldır sürdürdükleri alt-
yapı çalışmalarının daha hızlı bir
şekilde sonuçlanması adına hiz-
met araçları sayılarını arttırdıklarını

belirtti. Coşkun, “Vatandaşları-
mıza sunduğumuz hizmetin daha
da kaliteli hale gelmesi için araç
filomuzu genişletiyoruz. Ma-
nisa’mızın 17 ilçesine altyapı hiz-
meti ulaştırırken çalışmalarımızı
daha seri şekilde yapabilmek
adına bünyemize yeni araçlar ka-
tıyoruz. Bu araçlarımızdan 2’sini
merkezde, 5’ ini de Alaşehir, Kula,
Salihli, Turgutlu ve Selendi ilçele-
rimizdeki çalışmalarımızda kullan-
mak üzere teslim edeceğiz.
İdaremize hayırlı olmasını temenni
ediyorum” dedi. Haber merkezi

Kırkağaçlı 315 çiftçiye büyük destek

ALTIN yatırımcıların dikkatlerini
ekonominin gücünü görmek ve bu
yıl içinde bir faiz artırımı olup olma-
yacağını değerlendirmek için
bugün açıklanacak ABD tarım dışı
istihdam verisine çevirmeleri ile bir-
likte, üç ayı aşkın sürenin en düşük
seviyesi yakınında işlem gördü. Ön-
ceki günü yüzde 0,3 düşüşle 124,3
liradan tamamlayan gram altın, dün
sınırlı da olsa düşüş eğilimini
devam ettirerek 124,2 liradan alıcı
buldu. Altının ons fiyatı ise düşü-
şünü üst üste 8'inci güne yüzde
0,25 azalışla 1.264 dolar seviyesin-
den işlem gördü.

ALTIN NEDEN ERİYOR?
Altının onsu 4 Ekim'de 6 saat

için 42 dolar birden düşerek bin
309 dolardan bin 267 dolara kadar
gerilemişti. Bunun birinci nedeni
olarak FED'in Kasım
ayında faiz artırma olası-
lığı olarak görülüyor.
Bunun yanı sıra bu hafta
içi ABD'den gelecek istih-
dam rakamları da önem arz
ediyor. Rakamın 200 bin
veya üzerinde gelmesi du-
rumunda altında satış

baskısının devam etmesinin yanı
sıra dolar ise 3,10 seviyeleri görebi-
lir. Piyasaların yakından takip ettiği
bir diğer konu ise ABD başkanlık
seçimleri. Pazar günü ikinci müna-
zaralar yapılacak. Eğer pazartesi
günü Trump öne geçmiş olursa altı-
nın onsunun yeniden 1300 dolar
seviyelerine yükselmesi muhtemel.
Bu da gram altının fiyatında yüksel-
melere neden olabilir. 

EN KARLI YATIRIM ARACI
Seneye bin 60 dolar seviyesin-

den başlayan ons altın temmuz
ayında bin 375 dolara kadar çıktı-
ğını hatırlatan uzmanlar, "Bugünkü
düşük seviyeye göre bile altında
yüzde 20'lik bir kazanç söz konusu.
FED'in faiz artırma olasılığından sa-
dece altının etkilenmesi söz konusu
değil. Bir gecedeki 42 dolarlık düşüş
nor- mal değil ama yatırım

araçlarının arasında en
değerlisi altın olduğu

için burada bir atak ya-
şandı. Aradaki farkı kapatı-
yor ama hala değerli.

Çünkü yüzde 26'lık bir
primi var" diyor. Haber
merkezi

MASKİ araç filosuna 7 kepçe ekledi
Altın fiyatlarında yaşanan düşüş satışları arttırdı. 3 aydır böyle bir

düşüşün yaşanmamış olması altın alacakların ilgisine yol açtı

Altın fiyatlarına ne oluyor?



MANİSA Büyükşehir
Belediyesi Şehir Tiyatrosu,
Ekim ayında çocuk izleyici-
lerine yönelik hazırladığı
“Şirinler” adlı oyunla perde
diyor. Batuhan Nil ve Se-
limcan Doğancı’nın yazdığı,
Mertcan Üreten’in uyarla-
dığı ve Batuhan Nil’in yö-
nettiği oyun, 8 Ekim
Cumartesi gününden itiba-
ren her Cumartesi Büyük-

şehir Belediyesi Şehir Ti-
yatrosu’nda sahne alacak.
Doğa günü için bir şirin par-
tisi vermeye hazırlanan Şi-
rinler’i kandırmaya çalışan
Gargamel’in hain planlarını
Şirin Baba ve dostu Bing
Bong bozabilecek mi?
Şehir Tiyatrosu Genel
Sanat Yönetmeni Tayfun
Şengöz çocuklara arkadaş-

lığı, paylaşımın önemini,
doğa sevgisini, iyi ve kö-
tüyü ayırt etmeyi aşılayan
oyunu küçük izleyicilerin
kaçırmaması gerektiğini
dile getirdi. Şengöz, bol
müzikli ve eğlenceli “Şirin-
ler” oyununa Manisalı minik
izleyicileri davet etti.

HER CUMARTESİ
ŞEHİR TİYATROSUNDA

‘Şirinler’ adlı çocuk oyu-
nunun 8 Ekim’den itibaren
her Cumartesi saat 14.00’te
sahne alacağını belirten
Şehir Tiyatrosu Genel Sanat
Yönetmeni Tayfun Şengöz,
oyunun ücretsiz olduğunu
ve davetiyelerin Şehir Tiyat-
rosu’ndan temin edileceğini
belirtti. Haber merkezi

MANİSA Büyükşehir
Belediyesi Konservatuvarı
Ahmetli’de Halk Müziği
konseri verdi. Ahmetli
Stadyumu’nda gerçekleşen
konsere Koordinasyon İş-
leri Müdürü Orçun Abalı,
MHP İlçe Başkanı Abdullah
Aktuna ve ilçenin dört bir
yanından Ahmetlili vatan-

daşlar katıldı. Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi Kon-
servatuvarının dillendirdiği
eserlere eşlik eden Ahmetli-
ler, gönüllerince bir akşam
geçirdi. Konser esnasında
Ahmetlilere seslenen Koor-
dinasyon İşleri Müdürü
Orçun Abalı, vatandaşlara
Manisa Büyükşehir Bele-

diye Başkanı Cengiz
Ergün’ün selamlarını iletti. 

KONSER İÇİN ARAÇ
TAHSİS EDİLDİ

17 ilçede vatandaşların

sosyal ve kültürel faaliyet-
lere katılımını sağlamak
için çalışmalarını sürdüren
Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi, Ahmetli mahallele-
rinden konsere gelmek

isteyenler için araç tahsis
etti. Vatandaşlar araç des-
teği sağladığı için Manisa
Büyükşehir Belediyesi’ne
teşekkür etti.  Haber mer-
kezi

YUNUSEMRE Beledi-
yesi’nin ilçede geri dönü-
şüm bilinci oluşturmak
amacıyla yaptığı çalışmalar
meyvelerini veriyor. Taşına-
bilir Pil Üreticileri  ve İtha-
latçıları Derneği (TAP) ve
Yunusemre Belediyesi tara-
fından düzenlenilen atık pil
toplama yarışmasında Yu-
nusemre ilçesi Manisa’da
toplamda yaklaşık 4 ton
atık pil toplayarak birinci
oldu. Okullarda gerçekleşti-
rilen atık pil yarışmasında
ise 23 Nisan İlk ve Orta
Okulu açık ara birinci oldu.
Duyarlı okula ödülü törenle
verildi. Törene Yunusemre
Belediye Başkan Yardımcısı
Saniye Altay, Temizlik İşleri
Müdürü Halil İbrahim
Özcan ve 23 Nisan İlkokulu

Müdürü Abdullah Emeksiz
katıldı. Belediye Başkan
Yardımcısı Saniye Altay
konuyla ilgili yaptığı açıkla-
mada, okullarda ve ilçede
geri dönüşüm bilincinin

oluşmasının kendileri için
önemli olduğunu söyledi. 

4 TON ATIK PİL 
TOPLANDI

23 Nisan öğrencilerini
kutlayan Altay, “Okulumuz

bin 705 kilo atık pil topla-
yarak örnek bir davranışa
imza attı. Birinci olan oku-
lumuzu kutluyorum. Birinci
oldukları için hak ettikleri
yazıcı ödülünü  kendilerine

takdim ettik. Okulumuzda
ayrıca çevre düzenleme
çalışması gerçekleştirdik.
Yunusemre ilçesinde bulu-
nan okullarda atık pil top-
lama yarışması
kapsamında yaklaşık 4 ton
atık pil toplandı. Yunu-
semre Manisa’da 17 ilçe
arasında atık pil konu-
sunda birinci oldu. Atık pil
konusunda yaptığımız ça-
lışmaların meyvesini almak
bizleri çok memnun etti.
Emeği geçen herkese çok
teşekkür ederim” dedi.
Haber merkezi
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Gaziantep’teki özel müzeler, 15 Temmuz darbe girişimi-
nin ardından İl Kültür ve Turizm Müdürlüğünün mev-

zuat değişikliği sebebiyle kapanma tehlikesiyle karşı karşıya
kaldı. Yaşanan terör saldırısı sonrasında yerli turistlerin bile
gitmeye çekindiği Gaziantep'teki özel müzeler, Kültür ve Tu-
rizm Müdürlüğü'nün son kararıyla kapanma tehlikesiyle
karşı karşıya kaldı. Artan terör tehdidinin ardından özel gü-
venlik görevlisi çalıştırma mecburiyeti getirilen müzelerde
ayrıca arkeolog görevlendirilmesi isteniyor.
Özel müzelere resmi yazı gönderen Kültür ve Turizm Mü-
dürlüğü, müzeyi çalıştırabilmek için güvenlik görevlisi ve ar-
keolog çalıştırılması zorunluluğu olduğunu bildirdi. Özel
müze sahiplerine gönderilen yazıda, mevzuat değişikliği se-
bebiyle eksiklerin bir an önce tamamlanması istendi.
Ziyaretçi sayısının azlığı sebebiyle zor günler geçiren özel
müze sahipleri ise mevzuat gereklerini yerine getirmekte
zorlandıklarını belirterek, uygulamaya tepki gösterdi. Uygu-
lamanın yürürlüğe girmesi halinde kapılarına kilit vurmak zo-
runda kalacağını belirten bazı müze sahipleri, yetkililerden
yardım istedi.

"Müzemi kapatmak zorunda kaldım"
Güvenlik görevlisi ve arkeolog istihdamı sağlayamayacağı
için müzesini kapattığını söyleyen Dünya El Sanatları Müze-
si'nin sahibi Hanefi Özaslan, “20 yıldır bakırcılıkla uğraşıyo-
rum. Osmanlı eserlerini bir araya getirerek müzemi kurdum.
Amacımız gelecek kuşaklara Osmanlı eşyalarını tanıtmak.
Kültüre ve Gaziantep turizmine bir katkı sağlamaktı. Yapmış
olduğumuz bu müzede bizim bir çıkarımız yok. Amaç sadece
Gaziantep turizmini canlandırmaktır. Buna da Kültür ve Turizm
Müdürlüğü yazı göndererek '1 arkeolog ile 3 tane güvenlik gö-
revlisi çalıştırmak zorundasınız' dedi. Bizim buna gücümüz
yok. Ben müzemi kapatmak zorunda kaldım” dedi. İHA

Grand Prix ödülü sahibi İtalyan fotoğrafçı Danilo Garcia
Di Meo’nun çalışmaları, dünyanın önde gelen fotoğraf

festivallerinden olan Fotoİstanbul-2016’da sergileniyor. 30
Ekim'e kadar sürecek Fotoistanbul-2016 festivali kapsa-
mında 60 sergi, 12 panel ve yuvarlak masa tartışması, altı
ustalarla sohbet toplantısı, 250'yi aşkın portfolyo değerlen-
dirmesi ve Kitap imza günleri düzenleniyor. 
Danilo Garcia Di Meo’nun çalışmaların yer aldığı serginin
küratörü Oksana Oleynik, uluslararası haber ajansı ‘Rusya
bugün' (Rossiya Segodnya) bünyesinde Görsel Projeler Bö-
lümü yöneticiliği yapıyor. 2001-2007 yıllarında ‘Kommersant'
Yayınevi'nde  fotoğraf editörü olarak çalışan Oleynik, daha
sonra Snob projesinin Fotoğraf Servisi müdürlüğünü yaptı.
2013-2014 yıllarında ‘Moskovskiye Novosti' (Moskova Ha-
berleri) gazete ve sitesinin fotoğraf servisi yöneticisi olarak
da görev yapan Oleynik, POYi Yarışmasının ‘En iyi gazete'
kategorisinde finale kaldı. Oleynik ‘Andrey Stenin. Çatışma
alanı' ve '75. yıldönümü. Tarih haberle başlar' adlı kitapları
da kaleme aldı. 

METANET, CESARET VE KENDİ GÜCÜNE İNANMA...
Sergi kapsamında İstanbul'da görüştüğümüz Oleynik, ser-
giyle ilgili şunları söyledi: 
"Bu yılki festivalde geçen yıl olduğu gibi Andret Stenin Ulus-
lararası Basın Fotoğrafı Yarışması’nın Grand Prix ödülü sa-
hibinin çalışmaları sergileniyor. Bu yıl yarışmanın birinciliğini
tamamen felç kız anlatan 'Letizia, görünmez yaşamın hikâ-
yesi' adlı fotoğraf serisiyle İtalyan fotoğrafçı Danilo Garcia Di
Meo kazandı. Meo’nun fotoğrafları metanet, cesaret ve
kendi gücüne inanma öyküsünü anlatıyor. Fotoğrafçı, kahra-
manının yaşam hikayesinin en derinliklerine ulaşmayı ba-
şardı. Bu hikaye hem çok özel, hem de çok anlamlı. Letizia
kendisini  olduğu gibi kabullenmeyi  ve  yaşamaya devam
etmeyi başardı. Bu hikayenin beni en çok şaşırtan yanı, izle-
yicinin acıma hissine kapılmamasıdır. Sergiyi mutlaka ziya-
ret etmenizi tavsiye ederim,  görünce her şeyi kendiniz
anlayacaksınız." 

TÜM FOTOĞRAFÇILARA KAPILAR AÇIK 
FotoIstanbul-2016’daki sergi, Uluslararası Andrey Stenin
Fotoğrafçılık Yarışması’nda dereceye girenlere ait karelerin
Rusya ve yurtdışındaki turnesinin bir parçası oldu. Turne,
geçtiğimiz ağustos ayında Moskova Müzesi’nde başladı.
Moskova’nın ardından yarışmayı kazananların çalışmaları,
Soçi’deki Tüm Rusya-2016 ve Slovenya’nın Maribor kentin-
deki uluslararası festivalde sergilendi. Sırada, 8. Uluslar-
arası PhotoVisa Fotoğraf Festivali’ne ev sahipliği yapacak
Krasnodar var. Milliyet

Gaziantep’teki özel müzeler 
kapanma tehlikesiyle karşı karşıya

Metanet, cesaret ve inanç fotoğrafları

Belediye, iki yılda do-
ğaya büyük zarar veren
materyallerden atık pil
toplamada rekora imza
atarak yaklaşık 4 ton
atık pili ekonomiye geri
kazandırdı. Bu başarıda
büyük emeği olan 23
Nisan İlk ve Ortaoku-
lu’nu unutmayan Yunu-
semre Belediyesi okula
yazıcı hediye etti. 

Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi Şehir Tiyatrosu,
aylık kültür sanat etkin-
likleri kapsamında 8
Ekim’den itibaren her
Cumartesi, çocuklara
yönelik “Şirinler” adlı ti-
yatro oyununu minik iz-
leyicileri ile
buluşturacak. 

Sosyal ve kültürel etkinlikleri ile 17 ilçede tiyatro,
konser, çocuk oyunları, sergi, seminer ve perfor-
mans canlandırmaları ile Manisalıları sanatla buluş-
turan Büyükşehir Belediyesi, Ahmetli’de Halk
Müziği Konseri düzenledi. Yüzlerce kişinin katılı-
mıyla gerçekleşen konserde, Ahmetli halkı gön-
lünce eğlendi.  

Bugün duygularınızı kontrol etmekte
güçlük çekebilirsiniz. Olaylara karşı
ani tepkiler geliştirmeniz söz konusu.
Gün içinde yeni konularla ilgilenmek
için fırsat yaratabilirsiniz. İlgi alanlarınız
değişebilir. 

Bugün endişe duyduğunuz konularda
daha gergin olabilirsiniz. Finansal konu-
larda temkinli davranmalısınız. Duygusal
konularda karar vermekte zorlanabilirsi-
niz. Gün içinde mücadele verdiğiniz iş-
lerde yıprandığınızı hissedebilirsiniz. 

Eşinizle ilgili konularda dikkatli olma-
nızda fayda var. Duygusal yönden sıkış-
mış hissedebilirsiniz. Karşıdan gelecek
tepkilere hazırlıklı olmalısınız. Bazı olay-
larda ani kararlar sizi zor duruma soka-
bilir. Endişelerinizi arttıran durumlar
ortaya çıkabilir. 

Bugün yoğun bir gündeminiz olabilir. Zi-
hinsel olarak çok yorulabilirsiniz. İletişim-
den kaynaklanan stresler yaşayabilirsiniz.
Yakın çevrenizde gelişen olaylar sizi de
etkileyebilir. İkili ilişkilerinizde duygusal
olarak yıprandığınızı hissedebilirsiniz. 

Maddi kaynaklarınızla ilgili konularda dalgalanma-
lar olabilir. Kendinizi huzursuz hissedeceğiniz bir
konu üzerine yoğunlaşabilirsiniz. Sorumlu olduğu-
nuz konularda mücadele edebilirsiniz. Gün içinde
sürtüşmelerden uzak durmalısınız. Sorumlu oldu-
ğunuz işleri bitirebilirsiniz. Başkalarından gelecek
yardımlar işlerinizi kolaylaştırabilir.

Bugün neşenizi sabit tutmakta zorlanabilirsiniz. Kişi-
sel konular ön plana çıkabilir. Hassas olduğunuz
olaylara karşı savunmacı davranabilirsiniz. Bedensel
konular daha fazla gündeme gelebilir. Beslenme-
nize dikkat etmelisiniz. İkili ilişkilerinizde konuşmala-
rınıza dikkat etmenizde fayda var. Gün içinde
tartışmalardan uzak durmanızda fayda var.

Bugün elinizde olmayan nedenlerden dolayı sıkı-
şıklıklar yaşayabilirsiniz. Bazı konular sizi kabullen-
meye itebilir. İstediğiniz atılımı yapmakta
zorlanabilirsiniz. İhmalkarlıktan dolayı sıkıntılar
olabilir. Kimi zaman göremediğiniz durumlar ne-
deniyle belirsizlikler yaşayabilirsiniz. 

Geleceğinizle ilgili planlarda kafanız karışabilir.
Sosyal konularla ilgilenebilirsiniz. İş hayatınız-
daki konulara daha gerçekçi yaklaşabilirsiniz.
Sorumlu olduğunuz konuları tamamlamak için
mücadele verebilirsiniz.  Arkadaşlarınıza
zaman ayırabileceğiniz bir gündesiniz. Duygu-
sal konularda yıpranmalar olabilir.

Bugün iş hayatınızdaki gelişmeler sizi yorabilir.
Hedeflerinize ulaşmak için mücadele edeceğiniz
bir gündesiniz. Bazı durumlar sizi zorladığını his-
sedebilirsiniz. Duygusal olarak yıpranacağınız
olaylar olabilir. Kendinizi iki konu arasında sıkış-
mış hissedebilirsiniz. Sorumlu olduğunuz işleri ta-
mamlamak için fırsatınız olabilir.

Çalışma hayatında sizi zorlayan koşullarla karşıla-
şabilirsiniz. İşlerinizi sonuçlandırmanız için müca-
dele etmeniz gerekebilir. Sorumluluklarınızdaki
artıştan dolayı zorlanabilirsiniz. Duygusal olarak
yıpranmış hissedebilirsiniz. Farkına vardığınızı dü-
şündüğünüz konularda acele karar vermemelisi-
niz. Sabırlı davranmanızda fayda var.

Bugün keyif aldığınız işlere yönelebilirsiniz. Yete-
neklerinizi kullanacağınız konularda daha başarılı
olabilirsiniz. Çocuklarınızla zaman geçirmek size
iyi gelebilir. Sevdiğiniz şeyler için harcama yapabi-
lirsiniz. Aşkta tartışmalar olabilir. Duygularınızı
kontrol etmekte zorlanabilirsiniz. Sorumlu oldu-
ğunuz işleri tamamlamak isteyebilirsiniz.

Ailevi konularda kendinizi sıkışmış hissedebilirsi-
niz. Geçmişte kalan konular tekrar gündeme
gelebilir. Kendinizi duygusal bir mücadelenin
içinde bulabilirsiniz. Güven arayışında olabilirsi-
niz. Sorumlu olduğunuz konuları tamamlamak
isteyebilirsiniz. Çatışma içinde olduğunuz konu-
ları farkına varmak sizi zorlayabilir.

YILDIZ FALINIZ BUGÜN SİZE NE SÖYLÜYOR?

Özellikle öğrencilerin geri dönüşüm bilinci edinmesi amacıyla yoğun
mesai yapan Yunusemre Belediyesi, çalışmasının sonucunu alıyor

Çevreci öğrencilere
Yunusemre’den ödül 

Ahmetli Türk Halk Müziği ile eğlendi

Cumartesi günü ‘Şirinler’ geliyor
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MANİSA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESPOR,
SULTANLAR LİGİ ARENASINDA 

MANİSA Büyükşehir
Belediyespor Bayan Voley-
bol takımı, hazırlık kampını
sürdürdüğü İstanbul kam-
pında Sultanlar Ligi ekiple-
rinden Trabzon İdman
Ocağı Spor Kulübü tarafın-
dan düzenlenen dörtlü tur-
nuvaya katılıyor. 7-8-9
Ekim’de gerçekleşecek
turnuvada yeşil beyazlı
temsilcimiz sırasıyla Gala-
tasaray, Halkbank ve Trab-
zon İdman Ocağı ile karşı
karşıya gelecek. 

Türkiye Bayanlar Voley-
bol 1. Ligi’nin güçlü temsil-
cilerinden Manisa
Büyükşehir Belediyespor,

kamp döneminde Sultanlar
Ligi takımlarıyla karşı kar-
şıya geliyor. Yeşil beyazlı
temsilcimiz 7 Ekim Cuma
günü Galatasaray, 8 Ekim
Cumartesi günü Halkbank
ve 9 Ekim Pazar günü de
turnuvayı düzenleyen
Trabzon İdman Ocağı Spor
Kulübü ile hazırlık maçları
yapacak. Galatasaray Taç
Spor Tesisleri Daikin
Park’ta oynanacak karşı-
laşmalarda, Manisa Bü-
yükşehir Belediyespor
Sultanlar Liginin güçlü
ekipleri arasında mücadele
edecek. 

Müsabakaların tarih ve

saatleri şöyle;
07 Ekim 2016
15:00 Galatasaray-Ma-

nisa Büyükşehir Beledi-
yespor

17:30 Halkbank-Trab-
zon İdman Ocağı

08 Ekim 2016
15:00 Halkbank-Manisa

Büyükşehir Belediyespor
17:30 Galatasaray-

Trabzon İdman Ocağı
09 Ekim 2016
12:00 Trabzon İdman

Ocağı-Manisa Büyükşehir
Belediyespor

14:30 Galatasaray-
Halkbank

Spor servisi

TRABZONSPOR MAÇI BiLETLERi SATIŞTA
AKHİSAR Belediyes-

por’un Spor Toto Süper
Lig'in 7. haftasında Hü-
seyin Avni Aker Sta-
dında karşı karşıya
geleceği Trabzonspor

karşılaşmasının biletleri
satışa çıktı.

16 Ekim Pazar günü
Hüseyin Avni Aker Stad-
yumu’nda saat 19.00’da
başlayacak maçın bilet

fiyatları şöyle:
1.Kategori 500,00 TL

VİP ÖZEL
2.Kategori 100,00 TL

VİP
3.Kategori 50,00 TL

KAPALI B-C-F-G BLOK-
LAR

4.Kategori 40,00 TL
KAPALI A-D-E-H BLOK-
LAR

5.Kategori 20,00 TL

MARATON
6.Kategori 10,00 TL

KALE ARKASI A-B
7.Kategori 25,00 TL

MİSAFİR TK
Spor servisi

ÇATALCASPOR MAÇININ
HAKEMİ BURAK OLCAR

SPOR Toto 3. Lig'de hafta sonu oynanacak
karşılaşmalarda görev yapacak hakemler açık-
landı.

Türkiye Futbol Federasyonu Merkez Hakem
Kurulundan yapılan açıklamaya göre, tamamı 9
Ekim Pazar günü oynanacak 3. Lig 1. Grup'ta 7.,
2. ve 3. Grup'ta ise 6. haftanın maçlarını yönete-
cek hakemler şunlar:

SPOR TOTO 3.LİG 2. GRUP
9 EKİM 2016 PAZAR
13.00 Kırıkhanspor-Bodrum Belediyesi Bod-

rumspor: Alparslan Şen

13.30 Çatalcaspor-Manisa Büyükşehir Beledi-
yespor: Burak Olcar

13.30 Silivrispor-Tire 1922: Gökçen Öztürk
14.30 Dardanelspor-Yomraspor: Ramazan

Alkım Aksoy
14.30 Batman Petrolspor-Erbaaspor: Melih Or-

takçı
15.00 Düzcespor-

Dersimspor: Emre
Abar

15.00 Türk Metal
Kırıkkalespor-Pazars-
por: Volkan Okur

15.30 Kemerspor
2003-Halide Edip
Adıvarspor: Cihan
Aydın

15.30 Yeşil Bursa-
Derincespor: Doğu
Yılmaz

Spor servisi

SULTANLAR BEŞİKTAŞ’A DİŞ GEÇİREMEDİ 
MANİSA Büyükşehir Belediyespor Bayan Voleybol takımı,

hazırlık kampının ikinci etabını sürdürdüğü İstanbul’da Sultanlar
Ligi ekiplerinden Beşiktaş ile karşı karşıya geldi. Akatlar Spor ve
Kültür Kompleksi’ndeki mücadeleyi Beşiktaş 3-0 kazandı.

Türkiye Voleybol Bayanlar 1. Ligi takımlarından Manisa Bü-
yükşehir Belediyespor, kamp için gittiği İstanbul’da Sultanlar Ligi
ekiplerinden Beşiktaş ile karşı karşıya geldi. Akatlar Spor ve Kül-
tür Kompleksi’nde oynanan karşılaşmayı 25-19, 30-28, 26-24
biten setler sonucu Beşiktaş 3-0 kazandı. Maç sonunda açıkla-
malarda bulunan Manisa Büyükşehir Belediyespor Baş Antre-
nörü Süleyman Bozkan, hazırlık kampının takımdaki eksiklikleri
gidermek için önemli olduğunu söyledi. Bozkan, yeşil beyazlıla-
rın Sultanlar Ligi ekipleriyle oynayacakları hazırlık karşılaşmaları
ile lige hazır hale geleceğini aktardı.Spor servisi



SAYFA

SPOR 1107 Ekim 2016 Cuma

Spor Toto 3. Lig’de mücadele eden Manisa Büyükşehir Belediyespor, hafta sonu deplasmanda oynayacağı Çatalca maçı öncesinde kahvaltıda basın mensupları ile buluştu. 

BÜYÜKŞEHiR’E KAHVALTI DOPiNGi

GİRESUNSPOR ve Göz-
tepe maçlarında alternatif
forma eksikliğinden TFF’den
ceza yiyen Manisaspor, Ban-
dırmaspor maçını da cezasız
atlatmadı. Siyah-Beyazlı
kulüp takım halinde sport-
menliğe aykırı hareketten
5.250 TL para cezası alarak
bu haftayı da boş geçmedi.

İSMAİL CEZASI BELLİ
OLDU

Öte yandan Badnırmaspor

maçında ikinci sarı karttan
oyundan atılan İsmail Şahmalı
1 maç ceza alırken, hakeme
hakaret ettiğinden dolayı
6.500 TL’de para cezası ile
cezalandırıldı.

İŞTE TFF’DEN YAPILAN
AÇIKLAMA;

MANİSASPOR Kulübü-
nün, 01.10.2016 tarihinde oy-
nanan BANDIRMASPOR -
MANİSASPOR TFF 1. Lig
müsabakasında, takım ha-
linde sportmenliğe aykırı ha-
reketi nedeniyle 5.250.-TL
PARA CEZASI ile cezalandırıl-
masına,

Aynı müsabakada MANİ-
SASPOR Kulübü sporcusu

İSMAİL ŞAHMALI'nın, müsa-
baka hakemine yönelik sport-
menliğe aykırı hareketi
nedeniyle takdiren 1 RESMİ
MÜSABAKADAN MEN ve
6.500 TL PARA CEZASI ile
cezalandırılmasına, Cezanın
infazının çift sarı kart görmesi
nedeniyle oynamaması gere-
ken ilk müsabakayı takiben
başlatılmasına karar verilmiş-
tir.

Spor servisi

KAHVALTIYA Kulüp
Genel Koordinatörü Al-
parslan Ustamehmetoğlu,
Profesyonel Futbol Şube
Sorumlusu Ersoy Arslan,
Yönetim Kurulu Üyeleri
Tolga Tunç Çalışkan,
Ahmet Uluturhan, Metin
Memiş, Haşim Elmalı,

Sportif Direktör Bülent
Ataman ile birlikte teknik
heyet ve futbolcular katıldı.
Gerçekleştirilen kahvaltının
ardından Yönetim Kurulu
Üyesi Metin Memiş ile bir-
likte, Sportif Direktör Bü-
lent Ataman ve Kulüp
Genel Koordinatörü Al-

parslan Ustamehmetoğlu
kendilerini kahvaltıda
konuk eden İşletmeci
Tufan Akan’a teşekkür etti.
Çatalca maçı ile ilgili açık-
lamalarda bulunan Yöne-
tim Kurulu Üyesi Memiş,
“Çatalca maçının önemini
biliyoruz. İnşallah oradan

iyi bir sonuçla dönmek isti-
yoruz. Bu önemli deplas-
man öncesinde bizleri
konuk eden, moral veren
değerli işletmecimize de
teşekkür ediyoruz. Biz Ma-
nisa’nın takımıyız. Bu des-
tekler takımımıza moral
veriyor. İnşallah şehrimizin
desteğiyle başarılarımız
katlanarak devam edecek”
dedi.

“DEPLASMAN
GALİBİYETİ LAZIM”

Manisa Büyükşehir Be-
lediyespor Sportif Direk-
törü Bülent Ataman ise
yeni bir takım olduklarını
hatırlatarak, “Sezon ba-
şında beş ya da altıncı haf-
tada takımımız istenilen
düzeye gelir demiştik. Artık
ligde altıncı haftaya geldik
ve takımımız istediğimiz
düzeye geldik. Bu an-
lamda artık takımımıza bir

deplasman galibiyeti lazım.
Bunu da Çatalca maçında
gerçekleştireceğiz. Hedefi-
mizin şampiyonluk oldu-
ğunu her zaman dile
getiriyoruz. Artık puan
kaybı yaşayacağımıza
inanmıyorum” diye ko-
nuştu. 

“HEDEFİMİZ ÜST
LİGLER”

Kulüp Genel Koordina-
törü Alparslan Ustameh-
metoğlu ise profesyonel
ligde ikinci senelerini yaşa-
dıklarını ifade ederek, “Ge-
ride kalan sezonda
takımımız önemli tecrübe-

ler edindi. Artık takımımız
profesyonelliğe alıştı. İnşal-
lah bundan sonra alacağı-
mız başarılı sonuçlar ve
Cengiz başkanımızın da
destekleriyle takımımızı he-
deflediğimiz üst liglere ta-
şıyacağız” dedi.

Spor servisi

MANİSASPOR’DA şehri terk ettiği iddia
edilen Novillo dün yapılan antrenmana ka-
tıldı. Önceki gün Eneramo ile birlikte an-
trenmana katılmayan Harry Novillo, Sait
Karafırtınalar’ın takımın başında çıktığı ilk
antrenmana katılarak söylentileri boşa çı-
kardı. Takımla birlikte çalışmalarını sürdüren
Harry Novillo’nın antrenman sonrası Ene-
ramo ile birlikte direk olarak Başkan Abdul-
lah Mergen’in yanına gitmesi dikkatlerden

kaçmadı. Fransız oyuncunun bir süredir
alacaları ile ilgili sıkıntı yaşadığı iddia edili-
yordu.

KARAFIRTINALAR, 
OSMAN BİLİK’TEN BİLGİ ALDI

Öte yandan Manisaspor ile ilk antren-
manına çıkan Sait Karafırtınalar yardımcı
antrenör Osman Bilik’ten takımla ilgili bilgi
aldı. Antrenman boyunca yardımcıları ile di-
yalog halinde olan Sait Karafırtınalar’ın Ma-

nisaspor’lu oyuncuların performansın genel
olarak memnun olduğu öğrenildi.

KARAFIRTINALAR EKİBİ
BELLİ OLDU

Manisaspor’da göreve başlayan Sait
Karafırtınalar’ın da ekibi belli oldu. 47 yaşın-
daki hocanın yardımcılıklarını Bekir Liman-
lar, Fatih Uygun, Osman Bilik yapacak.
Salih Sayer ise kaleci antrenörü görevini
sürdürecek. Spor Servisi

CEZA YEMEDEN YAPAMIYOR

NOViLLO ORTAYA ÇIKTI!NOViLLO ORTAYA ÇIKTI!NOViLLO ORTAYA ÇIKTI!
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